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Verontschuldigd

GEMEENTE VAN WATERMAAL-BOSVOORDE

GEMEENTERAAD VAN 19 NOVEMBER 2019 

REGISTER

 
Cécile Van Hecke, Voorzitter ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye, Cathy Clerbaux, Marie-
Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Schepenen ;
Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, David Leisterh, Laurence Dehaut, Gabriel Persoons,
Martin Casier, Alexandre Dermine, Aurélie SAPA FURAHA, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini,
Rachida Moukhlisse, Félix Boudru, Florence Lepoivre, Laurent Van Steensel, Victor Wiard, Nadège
Bonny, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Jan Verbeke, Sandra Ferretti, Eric Godart, Gemeenteraadsleden.

Opening van de zitting om 20:00

OPENBARE ZITTING
 

Secretariaat
 

Communicaties

Dhr Deleuze: « Manu Cisey heeft als administratief assistent niveau C in de dienst Economisch Leven
gewerkt, halftijds vanaf 01/10/2005 & voltijds sinds 25/09/2006.  Zijn arbeidsovereenkomst werd in
december 2012 onderbroken wanneer hij Schepen van het Economisch Leven werd. Het was werkelijk
zijn schepenambt, van « zijn » economisch leven. Hij zag er niet op zelf de handen uit de mouwen te
steken. Vanaf de redactie tot de discussie van de zondagsmarkt regeling tot het dragen van statieven en
podia voor de rommelmarkten of een drankje aanbieden op eigen kosten op de Kerstmarkt, volkomen
toegewijd en geïmpliceerd aan de taak. Manu was mijn vriend ».
Dhr Leisterh: « Manu heeft ons onlangs verlaten na meer dan hard gestreden te hebben tegen de ziekte.
Manu is onze Schepen van Economisch Leven geweest tijdens een volledige legislatuur. Manu, was de
maat van de handelaars, hij kende ze goed om gedurende vele jaren in de dienst van het Economisch
Leven gewerkt te hebben. Op een dag, heeft hij nog meer voor hen willen doen en besloot om deel te
nemen aan de verkiezingen. Manu was begaafd. Deze verkiezingen, heeft hij gewonnen.  Manu is dan
Schepen geworden van de handelaars, « zijn » handelaars. Hij heeft hun alles gegeven.  Men zag hem
zelfs voor of na de rommelmarkten eigenhandig het concert podium plaatsen. Hij deed zelf het verkeer
voor Halloween. Had men hem laten doen zou hij persoonlijk de kraampjes van de zondag of
woensdagmarkt gehouden hebben indien het nodig was. Hij voelde de handelaars in zijn buik. Hij had
de dynamiek van onze wijken in het bloed. Hij had het Economisch leven van de gemeente in hem.
Helaas, was hij ook drager van een verwoestend beestje die aan zijn gezondheid knaagde.  Beetje
bij beetje, heeft hij moeten afstand nemen om het te bestrijden. Een gevecht dat hij met de kostbare hulp
van zijn verwanten bijna had gewonnen. Vandaag, is het vol verdriet dat ik deze enkele woorden zeg
namens de hele afdeling MR-GM. Aan de vooravond van deze einde jaar feesten, herinneren deze
enkele woorden ons hoe belangrijk het is om tijd met onze verwanten door te brengen. Deze kostbare
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momenten worden nochtans te vaak ingehaald door het leven. Moest hij er nog zijn, zou Manu, ons
zeker zeggen om deze gemeenteraad snel te beëindigen en om tijd met onze verwanten door te brengen
en beter nog bij een van de handelaars van de gemeente met een glas Bourgogne. Manu, bedankt voor
alles wat jij voor de gemeente hebt gedaan, de handelaars, jouw verwanten, de afdeling, het leven. Wij
missen je  ».
Er wordt een minuut stilte ter nagedachtenis van Dhr Manu Cisey in acht genomen.
Dhr Deleuze: « Dhr Clément Fraiture is Hoofdconducteur van Werken geweest van 11/01/1960 tot
01/02/2000, datum van zijn vertrek op pensioen. Hij werkte binnen Openbare Werken aan het opstellen
van de lastenboeken en tekenen van de plannen. Dhr Clément Fraiture nam afscheid van ons op
19/10/2019 en ik vraag u een minuut stilte in acht te nemen om hem te geheugen.
Er wordt een minuut stilte ter nagedachtenis van Dhr Clément Fraiture in acht genomen.
Mevr Van Hecke informeert de raadsleden dat een punt in urgentie is ingediend.  Het gaat om de
vervanging van een lid van de VZW « Vivre Chez Soi ». Urgentie met algemene stemmen aanvaard. 
Mevr Van Hecke deelt mede dat het punt betreffende de disciplinaire hoorzitting is verdaagd door het
indienen door de betrokken agent van een doktersattest; wat het publiek toelaat om tijdens de zitting
aanwezig te blijven.
 

De Raad neemt kennis.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Goedkeuring van de register van zitting van 15.10.2019.

Het punt wordt verdaagd.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Point pv : Mr Dermine désire que soit repris au pv précédent  l’intervention de son groupe concernant
la signalisation du chantier Van Becelaere ; leur intervention ayant fait bouger les choses.
PV punt: Dhr Dermine wenst dat in vorig PV de interventie van zijn groep over de signalisatie van de
bouwwerf Van Becelaere wordt opgenomen; hun interventie bracht de zaak in beweging.

 

 

Overheidsopdrachten (van 30/09/2019 tot en met 28/10/2019 ) - Mededeling aan de Gemeenteraad
van de besluiten genomen door het College krachtens artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe
Gemeentewet.

De Gemeenteraad,
Gelet op de Wet van 17 juni 2016 betreffende de overheidsopdrachten ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten in de
klassieke sektoren en latere wijzigingen ;
Gelet op het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten en latere wijzigingen, inzonderheid het Koninklijk Besluit van 22 juni 2017 ;
Gelet op artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet van 24 juni 1988, zoals gewijzigd bij de
ordonnanties van 17 juli 2003, 9 maart 2006, 11 juli 2013 en 27 juli 2017 ;
Op voorstel van het Schepencollege ;
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BESLIST
De volgende beraadslagingen van het College, betreffende overheidsopdrachten, genomen bij toepassing
van artikelen 234 §3 en 234bis van de Nieuwe Gemeentewet voor kennisneming aan te nemen, zoals
hieronder opgesteld :
 
College van 30/09/2019
 

Dienst Onderwerp

Onderwijs

Aankoop van een basblokfluit voor de Muziekacademie - Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7341/744-51 – Geraamd
bedrag : 3.000,00 € euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 2.485,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 2.485,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Budget : 2019.

Onderwijs

Aankoop van een tweedehands keltische harp voor de Muziekacademie -
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en
gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW –
Artikel : 7341/744-51 – Geraamd bedrag : 3 000,00 € euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 1 600,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 1
600,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

 
 
College van 07/10/2019
 

Dienst Onderwerp

Openbare
Werken

Calypso - Kleedkamer - Rotatie van ventilatiebuis – Overheidsopdracht van beperkte
waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing
van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 764/724-60 – Geraamd bedrag :
2.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 2.497,29 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 2.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget :
2019.

Openbare
Werken

Kinderkribbe "Les Roitelets" - Conformiteit van elektrische installatie –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning
van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
84402/724-60 – Geraamd bedrag : 15.000,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 5.006,98 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 5.507,68
euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare
Werken

Hooghuis - Vervanging van het ventilatiesysteem van het feestzaal – Dienstopdracht –
interventie van Sibelga als aankoopcentrale – goedkeuring van de studiebureau - Artikel
: 137/724-60 – Bedrag vast te leggen : 16.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget :
2019.

 
College van 14/10/2019
 

Dienst Onderwerp
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Informatica

Aankoop van een inkjetprinter – Burgerlijke stand – Printing en rectificatie
van aktes – Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 104/742-53 – Geraamd bedrag :
600,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 370,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 600,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Budget : 2019.

Onderwijs

Aankoop van een bascombo voor de Muziekacademie - Overheidsopdracht
van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
7341/744-51 – Geraamd bedrag : 800,00 € euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 638,40 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
650,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Onderwijs

Aankoop van een dwarsfluit en 2 klarinetten voor de Muziekacademie -
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 7341/744-51 – Geraamd bedrag : 3.400,00 € euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 3.070,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 3.070,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van 8 bezoekersstoelen voor Ludotheken – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
7673/744-98 – Geraamd bedrag : 300,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 299,98 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
300,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Openbare Werken

School Karrenberg – Terugkoop van geïnstalleerde keuken door de vorige
conciërge - Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7221/744-98 – Geraamd bedrag :
500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 500,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 500,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Budget : 2019.

 
College van 21/10/2019
 

Dienst Onderwerp

Onderwijs

Aankoop van lamineermachines voor de scholen les Mésanges, le Colibri et
les Naïades - Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7210/744-98 – Geraamd bedrag :
1.220,00 € euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 951,60 euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 955,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Budget : 2019.
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Vroege kinderjaren

Aankoop van een vriezer/koelkast – Overheidsopdracht van beperkte waarde
– Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 84403/744-51
– Geraamd bedrag : 400,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag :
369,00 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 369,00 euros
B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van semi-professionele keukenuitrusting voor de Archiducskribbe
– Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 84403/744-51 – Geraamd bedrag :
36.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 34.769,33 euros
B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 34.770,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Begroting : 2019.

Openbare Werken

Technisch Centrum - Aankoop van twee bestelwagens (elektrisch en CNG) -
Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel
234 §3 van de Nieuwe gemeentewet - Artikel : 137/743-52 - Bedrag :
125.000,00 euros B.T.W. inbegrepen - Budget: 2019.

Openbare Werken

Payfa, 13 - Levering en opzetting van een portaal – Overheidsopdracht van
beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
137/724-60 – Geraamd bedrag : 6.500,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 5.921,74 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te
leggen : 6.500,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Mobiliteit

Gewestelijk ondersteuning van de gemeentelijke mobiliteit acties –
gemeentelijke fietsroutes - aankoop van verkeersborden en markeringen -
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 421/741-52 – Geraamd bedrag : 6000 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 7210 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 6000 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

 
College van 28/10/2019
 

Dienst Onderwerp

Onderwijs

Aankoop van mobiele vouwtafels met zitplaats voor de school restaurant -
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 700/744-51 – Geraamd bedrag : 7.000,00 € euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 5.800,01 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag
vast te leggen : 5.801,00 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.
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Onderwijs

Aankoop van een koffiezetapparaat en een waterkoker voor de
Muziekacademie - Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring
plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel
234 §3 en 236 van de NGW – Artikel : 7341/744-51 – Geraamd bedrag :
150,00 € euros B.T.W. inbegrepen – Gunningsbedrag : 134,96 euros B.T.W.
inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 140,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Budget : 2019.

Overheidsopdrachten

Aankoop van een asverstrooiing voor de Begraafplaats – Overheidsopdracht
van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de
opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikel :
878/744-51 – Geraamd bedrag : 1.300,00 euros B.T.W. inbegrepen –
Gunningsbedrag : 534,82 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen :
535,00 euros B.T.W. inbegrepen – Begroting : 2019.

Openbare Werken

Aankoop van een vuilniswagen compacteerder 6 m³ (CNG) - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Toepassing van artikel 234 §3 van de
Nieuwe gemeentewet - Artikel : 875/743-52 - Bedrag : 135.000,00 euros
B.T.W. inbegrepen - Budget: 2019.

Openbare Werken

Kinderkribbe "Les Roitelets" - Conformiteit van verwarmings verdeelbord –
Overheidsopdracht van beperkte waarde – Goedkeuring plaatsingsprocedure
en gunning van de opdracht – Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de
NGW – Artikel : 84402/724-60 – Geraamd bedrag : 18.500,00 euros B.T.W.
inbegrepen – Gunningsbedrag : 16.441,71 euros B.T.W. inbegrepen –
Bedrag vast te leggen : 18.085,88 euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

Openbare Werken

Aanduiding van een ontwerper voor verschillende dossiers (Akademie voor
schone kunsten - dakwerken, school "Les Naïades" inrichting van een lokaal
onder de overdekteplaats, Stadium der Dire Linden - padel- omnisportzaal -
dakwerken school "La Sapinière" – Overheidsopdracht van beperkte waarde
– Goedkeuring plaatsingsprocedure en gunning van de opdracht –
Toepassing van artikel 234 §3 en 236 van de NGW – Artikels : 137/724-60,
764/724-60, 7210/724-60, 7221/724-60, 7342/724-60 – Totaal geraamd
bedrag : 16.000,00 euros B.T.W. inbegrepen – Totaal gunningsbedrag :
11.942,70 euros B.T.W. inbegrepen – Bedrag vast te leggen : 16.000,00
euros B.T.W. inbegrepen – Budget : 2019.

 
 
 

De Raad neemt kennis.

Mme Van Hecke signale une erreur dans l’intitulé du dossier : du 30/09/2019 au 28/10/2019 et non du
30/10/2019 au 28/10/2019.
CE du 07/10/2019 : Crèche Les Roitelets – Mise en conformité électrique –
Montant estimé : 15.000 € - Montant de la désignation : 5.006,98 € - Montant à engager : 5.507,68 €. 
Monsieur Dermine s’étonne de la différence entre le montant estimé et la désignation car ces 10.000€
auraient pu être affectés à d’autres dépenses.
Monsieur Thielemans va vérifier comment l’évaluation s’est faite et le lui communiquera.
CE du 14/10/2019 – Acquisition d’une imprimante jet d’encre pour les services de l’Etat Civil –
impressions et rectification des actes – Montant estimé : 600,00 € - Montant de la désignation : 370,00 € et
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montant à engager : 600,00 €.
Monsieur Dermine pose le même type de question et une réponse lui sera communiquée par Mr
Thielemans.
CE du 21/10/2019 : Centre technique – Achat de deux camionnettes fourgon (électrique et CNG) – Mr
Dermine demande la raison pour laquelle la commune veut acquérir un véhicule électrique et un véhicule
CNG.
Mr Thielemans déclare que la commune adopte par principe le CNG mais vu la production d’électricité
par le Centre technique, la commune désire faire un essai en alimentant directement ce véhicule via cette
production excédentaire, sachant que celle-ci serait insuffisante pour alimenter l’ensemble du parc
automobile électrique.  La commune veut adopter une démarche prudente et évaluera le résultat de cet
investissement (installation d’une borne de recharge électrique en 2020).
Mr Casier suppose que la commune se fournit en CNG à Hoeilaert ou Overijse et demande si la commune
n’a pas entamé de réflexion pour installer sur son territoire une station CNG via Sibelga car  il s’agit d’un
investissement trop élevé pour se passer de partenariat.
Mr Thielemans répond qu’il y a une station CNG plus proche, boulevard du Triomphe et que la commune
incite Lukoil, locataire de la Régie foncière, à installer dans le futur une pompe CNG (via bail). 
Concernant Sibelga, Mr Thielemans informe les conseillers d’une prochaine rencontre.
Mr Casier demande si Sibelga envisage d’installer une borne de recharge électrique sur le territoire
communal.
Mr Thielemans indique que dans une présentation publique, ce point semblait à l’ordre du jour.   Il ajoute
que lors d’une première réunion avec Sibelga, aurait été évoqué une centrale d’achats pour les véhicules
électriques et CNG mais une centrale non encore opérationnelle.
CE du 21/10/2019 : Soutien régional aux actions communales de mobilité – Itinéraire cyclable communal
– achat de panneaux de signalisation et de marquage au sol.
Mr Casier demande si cela est en lien avec les nouveaux panneaux sur les itinéraires cyclables qu’il a vus
fleurir dans la commune. 
Madame Stassart répond qu’il s’agit d’un montant octroyé dans le cadre d’un subside pour le soutien aux
initiatives communales et indique qu’il s’agit de mettre en avant un nouvel itinéraire cyclable qui part de
la place Keym, rejoint le lieudit du Repos du Chasseur et se connecte à la Promenade verte dans la forêt. 
Le subside sera utilisé comme suit : 1.200 € pour les panneaux de signalisation et 6.000 € pour le
marquage au sol.
CE du 28/10/2019 – Désignation d’un auteur de projet pour différents dossiers – Montant estimé : 16.000 €
- Montant de la désignation : 11.942,70 € - Montant à engager : 16.000,00 €.
Mr Dermine s’étonne de la formulation du point et plus particulièrement de la distorsion entre le montant
de la désignation et le montant à engager.
Mr Thielemans indique que quand la commune engage le montant, elle se donne une marge (généralement
10 % - ici davantage) mais que ces dépenses supplémentaires devront être  justifiées.
Mevr Van Hecke duidt een fout aan in het opschrift van het dossier : van 30/09/2019 tot 28/10/2019 en niet
van 30/10/2019 tot 28/10/2019.
Het SC van 07/10/2019: Crèche Les Roitelets – Inzet in elektrische conformiteit – geschat bedrag: 15.000
€ - Bedrag van toewijzing: 5.006,98 € - aan te wenden bedrag: 5.507,68 €.  Dhr Dermine verwondert zich
over het verschil tussen het geschatte en het toewijzing bedrag want deze 10.000€ hadden voor andere
uitgaven kunnen bestemd zijn.
Dhr Thielemans zal controleren hoe de evaluatie is gebeurd en zal het hem meedelen.
Het SC van 14/10/2019 – Aankoop van een Ink printer voor de diensten van de Burgerlijke Staat – printen
en rectificatie van de handelingen – Geschat bedrag: 600,00 € - Toewijzing bedrag: 370,00 € aan te
wenden bedrag: 600,00 €.
Monsieur Dermine stelt hetzelfde soort vraag en een antwoord zal hem door Dhr Thielemans meegedeeld
worden.
Het SC van 21/10/2019: Technisch centrum – Aankoop van twee bestelwagens goederenwagen (elektrisch
en CNG) – Dhr Dermine vraagt de reden waarvoor de gemeente een elektrisch voertuig en een CNG-
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voertuig wil aanschaffen.
Dhr Thielemans verklaart dat de gemeente uit principe  de CNG toepast maar gezien de elektriciteit
productie door het technisch Centrum, wil de gemeente een proef doen door dit voertuig via deze
overtollige productie direct op te laden, wetende dat deze ontoereikend zou zijn om het geheel van het
elektrische autopark op te laden. De gemeente wil een voorzichtige methode goedkeuren en zal het
resultaat van deze investering evalueren (installatie van een elektrische laadpaal in 2020).
Dhr Casier veronderstelt dat de gemeente zich in CNG bevoorraadt in Hoeilaart of Overijse en vraagt of de
gemeente in overweging heeft genomen om op haar gebied een CNG-station te plaatsen, via Sibelga want
het gaat om een te hoge investering om zonder partnerschap te gebeuren.
Dhr Thielemans antwoordt dat er een meer nabij CNG-station is gelegen Triomflaan en dat de gemeente
“Lukoil” aanspoort, huurder van de Grondregie, om in de toekomst een CNG-pomp te plaatsen (via
huurovereenkomst). Betreffende Sibelga, stelt Dhr Thielemans de raadsleden in kennis van een volgende
samenkomst.
Dhr Casier vraagt of Sibelga overweegt een elektrische laadpaal op het gemeentegrondgebied te plaatsen.
Dhr Thielemans deelt mede dat in een openbare presentatie, dit punt op de agenda leek. Hij voegt eraan toe
dat op een eerste vergadering met Sibelga, een inkoopcentrale voor de elektrische en CNG-voertuigen zou
aangekaart zijn, maar nog geen operationele centrale.
Het SC van 21/10/2019: Regionale steun aan de gemeenteacties van mobiliteit – Gemeentelijke fietsroute –
aankoop van verkeersborden en markeringen op de bodem.
Dhr Casier vraagt of dat in verband is met de nieuwe panelen op de fietsroutes dat hij heeft zien opdagen in
de gemeente.   
Mevr Stassart antwoordt dat het om een toegekend bedrag gaat in verband met een subsidie voor de steun
aan gemeente initiatieven en deelt mede dat het erom gaat een nieuwe fietsroute naar voren te brengen die
van de Keym-plaats vertrekt, naar een plaats Repos du Chasseur genoemd en zich aansluit op de groene
Wandeling in het woud. De subsidie zal als volgt gebruikt worden: 1.200 € voor de verkeersborden en
6.000 € voor de markeringen op de bodem.
SC van 28/10/2019 – Aanduiding van een auteur project voor verschillende dossiers – het geschatte
bedrag: 16.000 € - Bedrag van toewijzing: 11.942,70 € - aan te wenden Bedrag: 16.000,00 €.
Dhr Dermine verwondert zich over de formulering van het punt en meer bepaald van de distorsie tussen het
bedrag van de toewijzing en het aan te wenden bedrag.
Dhr Thielemans deelt mede dat wanneer de gemeente het bedrag aanwendt, zij zich een marge geeft
(algemeen -/+ 10% - hier méér) maar deze extra uitgaven zullen moeten gerechtvaardigd worden.

 

 

 

Interne controle
 

Algemene kader van het interne controlesysteem – Charter van de Watermaal-Bosvoorde gemeente.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op artikel 117 van de nieuwe gemeente wet;
Gelet op de nieuwe gemeentewet en in het bijzonder titel VIbis "Interne controlesysteem" van de nieuwe
gemeentewet;
Overwegende dat het interne controlesysteem wordt vastgesteld door de gemeentesecretaris, na overleg
met het directiecomité;
Overwegende dat het algemene kader van het interne controlesysteem onderworpen is aan de goedkeuring
van de gemeenteraad, op voorstel van het College;
Overwegende dat het interne controlesysteem bepaalt hoe de interne controle wordt georganiseerd, met
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inbegrip van de interne controlemaatregelen en -procedures die moeten worden genomen, en de aanwijzing
van verantwoordelijke personeelsleden, evenals de rapporteringsverplichtingen van personeelsleden die
verband houden met het interne controlesysteem;
Overwegende dat daarom een charter is opgesteld;
Overwegende dat het handvest een referentiekader biedt, de nagestreefde doelstellingen, het voorstel voor
een te volgen aanpak, de beschrijving van de werking, het actieterrein voor de uitvoering van de interne
controle en de bevoegdheden en verantwoordelijkheden van de gemeentelijke organen, de
gemeentesecretaris, het directiecomité, de interne controle-eenheid en het gemeentepersoneel;
Overwegende dat dit document werd vastgesteld door de gemeentesecretaris, na overleg met het
directiecomité op 21 oktober 2019;
Overwegende dat de gemeentesecretaris instaat voor de organisatie en de werking van het interne
controlesysteem, onder het gezag van het college;
Overwegende dat artikel 263terdecies bepaald dat de gemeentesecretaris het personeel op de hoogte brengt
van het interne controlesysteem, alsook van de wijzigingen ervan en dat het charter het voorwerp zal
uitmaken van een specifieke mededeling;
Op voorstel, namens het college,
BESLIST:
Het charter van het interne controlesysteem die als bijlage gaan en integraal deel uitmaken van deze
beslissing goed te keuren;
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Mr Deleuze expose le point.
Mr Casier demande si la charte a fait l’objet d’une présentation/concertation avec les syndicats et le cas
échéant si la commune envisage d’en organiser une.
Mr Deleuze répond que cette concertation n’est pas légalement prévue étant donné qu’il ne s’agit pas
d’une matière en lien avec les droits des travailleurs ou des syndicats.  L’objectif dans un premier temps
est la formalisation du contrôle interne au sein de l’administration communale et dans un second temps,
l’approbation d’un plan annuel d’actions soumises à ce processus.  La commune est accompagnée dans le
démarrage de cette mission par un consultant.   
Mme Bonny demande si le consultant aide la commune à fixer des objectifs chiffrés à atteindre.
Mr Deleuze répond que ce n’est pas l’objectif pour l’instant mais bien la désignation de processus à
cartographier en priorité.
 
Dhr Deleuze zet het punt uiteen.
Dhr Casier vraagt of het handvest het onderwerp van een presentatie/overleg met de vakbonden is geweest
en of de gemeente overweegt om er een te organiseren.
Dhr Deleuze antwoordt dat dit overleg niet wettelijk is voorzien, daar het niet gaat over een materie in
verband met de rechten van de werknemers of de vakbonden.  Het doel is in eerste instantie de
formalisering van de interne controle binnen het gemeentebestuur en nadien, de goedkeuring van een
jaarprogramma van acties aan dit proces gebonden.  De gemeente wordt bij de start van deze taak
begeleidt door een consultant.  
Mevr Bonny vraagt of de consultant de te verwezenlijken becijferde doelstellingen van de gemeente helpt
bepalen.
Dhr Deleuze antwoordt dat het momenteel niet het doel is maar wel in de eerste plaats het in kaart brengen
van prioritaire processen.
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Jeugd
 

Hernieuwing van de overeenkomst tussen het Gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde en de
vereniging ‘Atout Projet’ voor het jaar 2020-2022.

De Gemeenteraad,
Aangezien de gemeente Watermaal-Bosvoorde sinds menige jaren samenwerkt met de vzw ‘Atout projet’
en dit in het kader van de animatie en de bijstand dat op sociocultureel- en vormingsgebied verricht wordt
ten gunste van de kinderren en adolescenten van de wijk “Dries-Eland” ;
Aangezien de noodzaak om jaarlijks via een overeenkomst bepaalde punten moeten vastgelegd worden en
dit zowel op het vlak van de financiering, als op het vlak van het werk, als op het vlak van de
verzekeringen evenals op dat van de aanwerving als het ontslag van het personeel;
Gezien de Gemeenteraadsberaadslaging van de 17 november 2009 met betrekking tot de overeenkomst
tussen de Gemeente Watermaal-Bosvoorde en de vzw ‘Atout projet’;
Gezien de noodzaak om deze overeenkomst te vernieuwen tussen het Gemeentebestuur van Watermaal-
Bosvoorde en de vzw ‘Atout Projet’ voor de jaren 2020-2022 (1 januari 2020 - 31 december 2022) ;
Op voorstel van het Schepencollege;
B E S L I S T
De jaarlijkse overeenkomst te hernieuwen tussen het Gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde en de
vzw ‘Atout Projet’ die betrekking heeft op de financiering, de aard van het werk, de verzekeringen evenals
de aanwerving en het ontslag van het personeel voor de jaren 2020-2022.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Mr Bertrand demande des explications concernant le détachement d’une personne d’Atout Projet vers la
Maison de quartier du Dries.
Mme Bury déclare qu’Atout Projet est une asbl créée par les communes pour soutenir les structures de
jeunesse au sein des communes.  Le personnel encadré et formé d’Atout Projet est détaché auprès de
certaines institutions. A Watermael-Boitsfort, sont ainsi détachées deux personnes à la Maison de Quartier
du Dries.
Toutes les communes bruxelloises sont membres de droit de cette asbl.
Monsieur Bertrand est de plus en plus persuadé qu’il faut être offensif en matière de bilinguisme et
demande si des efforts sont faits dans cette asbl en ce qui concerne la promotion du bilinguisme.
Mme Bury va se renseigner.
Dhr Bertrand vraagt uitleg betreffende de detachering van een persoon van Atout projet naar het Wijkhuis
van de Dries.
Mevr Bury verklaart dat Atout projet een VZW is, door de gemeenten gecreëerd, om de jeugd structuren
binnen de gemeenten te ondersteunen. Het omkaderend en opgeleid personeel van Atout Projet wordt naar
bepaalde instellingen gedetacheerd. In Watermaal-Bosvoorde, worden twee personen naar het Wijkhuis
van de Dries gedetacheerd.
Alle Brusselse gemeenten zijn recht leden van deze VZW.
Dhr Bertrand is er meer en meer van overtuigd dat men offensief inzake tweetaligheid moet zijn en vraagt
of inspanningen worden gedaan in deze VZW wat de promotie van de tweetaligheid betreft.
Mevrouw Bury zal zich informeren.
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Onderwijs
 

Loodsplan van de school SAPINIERE - MESANGES (2019-2025).

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Mme Nguyen expose le point et les circonstances qui ont amené à cette adoption tardive par rapport aux
plans de pilotage adoptés dans les autres écoles.
Mr Casier se joint à Mme Nguyen pour féliciter l’équipe pour son travail remarquable.  Sur la forme, Mr
Casier s’étonne que la décision ne soit pas traduite en néerlandais sachant qu’il y a des conseillers
néerlandophones qui doivent aussi l’approuver.
Mme Nguyen va vérifier si c’est nécessaire ou pas.
Mr Dermine demande s’il existe une stratégie générale qui se dégage pour notre commune. 
Il  demande si des objectifs communs aux différentes écoles peuvent être dégagés en parallèle d’objectifs
propres liés au PO, aux enfants, au type d’apprentissage et au projet pédagogique mené par chaque école.
Mme Nguyen indique qu’il s’agit d’une question très intéressante.  Au début de la législature, la
conception des plans de pilotage était déjà bien avancée.  Il y a eu un processus d’analyse effectué par les
équipes elles-mêmes (questionnaires miroirs envoyés par les parents et les élèves).  La liste d’objectifs est
donnée par la Communauté française et certains objectifs sont choisis par les écoles en fonction d’une
analyse des forces/faiblesses.  Les écoles proposent elles-mêmes des actions pour rencontrer ces objectifs.
Si des moyens financiers sont nécessaires, la commune en tiendra compte dans ses prévisions budgétaires.
Monsieur Dermine demande si des remarques ont été ajoutées au collège du 04/10/2019.
Mme Nguyen  confirme que la décision a été validée telle quelle.
Mevr Nguyen legt het punt en de omstandigheden uiteen die tot deze late goedkeuring omtrent de
besturingsplannen hebben geleid, aangenomen in de andere scholen.
Dhr Casier sluit zich bij Mevr Nguyen aan om het team voor zijn opmerkelijk werk te feliciteren. Over de
vorm, verbaasd Dhr Casier zich dat de beslissing niet in het Nederlands wordt vertaald aangezien er
Nederlandstalige raadsleden zijn die het eveneens het moeten goedkeuren.
Mevrouw Nguyen zal controleren of het noodzakelijk is of niet.
Dhr Dermine vraagt of er een algemene strategie naar voren komt voor onze gemeente. 
Hij vraagt of gemeenschappelijke doelstellingen van de verschillende scholen naar voren komen parallel
met eigen doelstellingen verbonden aan de IM, de kinderen, het scholingssoort en het pedagogische project
die door elke school worden geleid.
 
Mevrouw Nguyen deelt mede dat het om een zeer interessante vraag gaat. In het begin van de legislatuur,
was de conceptie van de besturingsplannen al ver gevorderd. Er is een analyse proces geweest door de
teams zelf uitgevoerd (spiegel vragenlijsten gestuurd door de ouders en de leerlingen). De lijst van
doelstellingen wordt door de Franse Gemeenschap gegeven en bepaalde doelstellingen worden door de
scholen gekozen in functie van een analyse van de sterktes/zwaktes. De scholen stellen zelf acties voor om
deze doelstellingen te bereiken. Indien financiële middelen noodzakelijk zijn, zal de gemeente er rekening
mee houden in zijn begrotingsramingen.
De heer Dermine vraagt of er opmerkingen werden toegevoegd in het college van 04/10/2019.
Mevrouw Nguyen bevestigt dat de beslissing werd gevalideerd zoals ze was.
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Openbare Werken
 

Zwembad "Calyspo" - Renovatie van de kuipen van het grote bekken, van de vloertegels en van het
valse plafond - toelating om in rechte op te treden .

De Gemeenteraad,
 
In overweging genomen dat de tegelwerken rond het bekken van het zwembad Calypso, uitgevoerd door
de aannemer Rc RENO n.v., gezeteld 5590 CINEY, rue du Cimetière 15, vroegtijdig barsten;
In overweging genomen dat het onmogelijk is om tot een akkoord te komen met aannemer Rc RENO n.v.;
In overweging genomen dat een schrijven van de advocaat wordt verstuurd en dat men bij voorkeur de
kans krijgt om in rechte op te treden indien het schrijven geen aanvaardbaar resultaat oplevert;
Gezien artikel 270 van de gemeentewet;
Op advies van het Schepencollege,
 
BESLUIT
 
Om het college toestemming te geven om in rechte op te treden indien dit nodig blijkt te zijn.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Mr Dermine mentionne l’absence d’annexe au point et indique qu’il est difficile aux conseillers de se
prononcer sur l’opportunité d’un recours en justice.
Mr Thielemans explique qu’il y a à la piscine Calypso à certains endroits des fissures dans les faïences
(endroits où il y a des activités telles que le vélo, la plongée) mais aussi à d’autres endroits.  Il indique
également que la petite piscine souffre d’un problème d’étanchéité.  La commune essaye de faire jouer la
garantie décennale mais l’entrepreneur est défaillant (ne répond pas).  La commune doit aller de l’avant et
sur base de la décision de ce conseil, elle pourra faire appel à un avocat pour revendiquer la remise en état. 
Au besoin, la commune ira en justice.  Mr Thielemans indique que les travaux datent de 2015 et qu’une
membrane posée en dessous des faïences préconisée alors par le fabricant se déchire.  La commune a
demandé à l’entreprise responsable de déléguer un expert mais l’entreprise ne donne pas suite à cette
demande.
Dhr Dermine vermeldt het ontbreken van bijlage voor het punt en deelt mede dat het moeilijk is voor de
raadsleden om zich uit te spreken over de opportuniteit van een procedure in beroep.
Dhr Thielemans legt uit dat er in het Calypso zwembad op bepaalde plaatsen scheuren zijn in de tegels
(plaatsen waar er activiteiten zijn zoals fietsen, duiken) maar ook op andere plaatsen. Hij deelt eveneens
mede dat het kleine zwembad aan een dichtheidsprobleem lijdt. De gemeente probeert de tienjarige
garantie te laten spelen maar de ondernemer is gebrekkig (antwoordt niet). De gemeente moet vooruitgaan
en op basis van de beslissing van deze raad, zal zij beroep kunnen doen op een advocaat om de herstelling
te eisen. Desnoods zal de gemeente zich tot het gerecht wenden.  
Dhr Thielemans deelt mede dat de werkzaamheden vanuit 2015 dateren en dat op aanraden van de
fabrikant er een membraan onder de tegels werd gelegd, die aan het scheuren is.  De gemeente heeft aan de
verantwoordelijke onderneming gevraagd om een deskundige ter plaatse af te vaardigen maar de
onderneming geeft geen vervolg aan deze vraag.
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Stadium der Drie Linden – Omnisportzaal – Geen wijziging van de bestemming

De Gemeenteraad,
Gezien het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijk Regering van 16 juli 1998 tot vaststelling van de
samenstelling van dossiers voor subsidieaanvragen, van de aard van de bewijsstukken en van de
procedures voor de toekenning en de uitbetaling, in uitvoering van artikel 21 van de verordering van 16 juli
1998 betreffende de toekenning van subsidies om investeringen van openbaar nut aan te moedigen ;
Gezien meer specifiek het artikel 4, 5°
Op voorstel van het Schepenkollege;
 
BESLIST
-Zich op haar erewoord er toe te verbinden de bestemming van het goed niet te vervreemde of te wijzigen
gedurende een periode van 20 jaar te dateren vanaf de datum van de toekenning van de subsidie.
-Het onderhoudsprogramma gevoegd bij de beraadslagging te valideren.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

Aankoop van een vrachtwagen 6x2 containertransporter met een kraan.. - Goedkeuring
lastvoorwaarden en gunningswijze - Artikel : 421/743-52 - Bedrag : 300.000,00 euros B.T.W.
inbegrepen. Budget: 2019.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en latere
wijzigingen;
Gelet op de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 42, § 1, 1° c) (geen of
geen geschikte aanvraag tot deelneming of offerte ingevolge een openbare/niet openbare procedure);
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen;
Gelet op het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke
sectoren, en latere wijzigingen;
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Aankoop van een vrachtwagen 6x2 containertransporter
met een kraan..” een bestek met nr. 2019-1136(ter) werd opgesteld door de Dienst Gemeentelijke
Gebouwen;
Overwegende dat deze opdracht is opgedeeld in volgende percelen:
* Perceel 1 (Aankoop een camion 6x2 met  een kraan), raming: 198.347,11 euros HTVA ou
240.000,00 euros, 21% TVAC;
* Perceel 2 (Aankoop van containers), raming: 49.586,78 euros HTVA ou 60.000,00 euros, 21% TVAC;
Overwegende dat de totale uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 247.933,89 euros HTVA ou
300.000,00 euros, 21% TVAC;
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure
zonder voorafgaande bekendmaking in toepassing van artikel 42, § 1, 1° c) (geen of geen geschikte
aanvraag tot deelneming of offerte ingevolge een openbare/niet openbare procedure);
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Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht voorzien is in het budget van 2019, op artikel 421/743-52
van de buitengewone dienst en dat de financiering gebeurt met eigen middelen;
Op voorstel van het Schepencollege ;
BESLIST

 
1.         Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met nr. 2019-1136(ter) en de raming voor de
opdracht “Aankoop van een vrachtwagen 6x2 containertransporter met een kraan..”, opgesteld door
de Dienst Gemeentelijke Gebouwen. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het
bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten. De
raming bedraagt 247.933,89 euros HTVA ou 300.000,00 euros, 21% TVAC.
2.         Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder
voorafgaande bekendmaking.
3.         Deze beraadslaging in tweevoud met het oog op de uitoefening van het algemeen toezicht 
aan de toezichthoudende overheid over te maken.
4.         De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het budget van 2019, op artikel 421/743-52
van de buitengewone dienst.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 23 positieve stemmen, 2 onthoudingen.
Onthoudingen : Jos Bertrand, Martin Casier.

Mr Dermine s’interroge sur la raison juridique pour laquelle certains marchés sont du ressort du collège ou
du conseil.  Il se demande si le montant est déterminant. 
Mr Thielemans lui donne confirmation. 
Mr Dermine s’interroge sur le choix du diesel.

Mr Thielemans indique qu’il s’agit du même dossier qui est soumis pour la 3 ème fois au conseil communal
(précédemment parce qu’il fallait demander des offres exclusivement par voie électronique étant donné
qu’il s’agissait d’une procédure européenne).  Suite à la réception de deux offres qui ne respectaient pas
les conditions de sélection qualitative, la commune n’avait pas d’autre choix que de représenter le dossier
en procédure négociée conformément à la loi sur les marchés publics. En ce qui concerne le choix du
diesel, c’est une raison ergonomique qui a dicté ce choix, la version CNG n’était pas adaptée au travail
réalisé par les ouvriers.
23 voix pour et 2 abstentions
Mr Casier revient sur la demande qu’il a formulée il y a un an de créer un groupe de travail sur les marchés
publics et plus spécifiquement sur une charte sociale, environnementale et éthique et annonce que le PS
s’abstiendra dorénavant pour les votes concernant les marchés publics tant que ce groupe de travail ne sera
pas mis sur pied.
Dhr Dermine stelt zich vragen over de juridische redenen waarvoor bepaalde markten onder de
bevoegdheid van het college of onder de Raad vallen.  Hij vraagt zich af of het bedrag beslissend is. 
Dhr Thielemans geeft hem bevestiging. 
Dhr Dermine stelt zich vragen over de keus voor diesel.

Dhr Thielemans wijst erop dat het om hetzelfde dossier gaat dat voor de 3 de keer op rij aan de
gemeenteraad wordt voorgelegd (voordien omdat men uitsluitend elektronische offertes moest opvragen
aangezien het om een Europese procedure ging).  Ten gevolge van de ontvangst van twee offertes dat de
voorwaarden van kwalitatieve selectie niet eerbiedigden, had de gemeente geen andere keuze dan het
dossier terug in onderhandelingsprocedure te presenteren conform de wet op de Overheidscontracten. Wat
de keus van de diesel betreft, is het een ergonomische reden die deze keus heeft gedicteerd, de CNG-versie
was niet aangepast aan het werk dat door de arbeiders wordt verwezenlijkt.
Dhr Casier komt terug op de vraag die hij een jaar geleden heeft geuit om een werkgroep op te richten
over de Overheidscontracten en meer bepaald over een sociaal, met het milieu verband houdend en ethisch
handvest en kondigt aan dat PS zich voortaan voor de stemmingen betreffende de Overheidscontracten zal
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onthouden zolang deze werkgroep niet op touw zal gezet worden.

 

 

 

Erediensten
 

Verenigde Anglicaanse Kerk “Holy Trinity” - Rekening van het dienstjaar 2018

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de rekening van het dienstjaar 2018 , vastgesteld door de raad van bestuur van de Verenigde
Anglicaanse Kerk “Holy Trinity” in zitting van 1 April 2019 die als volgt kan worden samengevat:

 Rekening 2018  
 
 

 

Gewone ontvangsten 201.075,43    
Buitengewone ontvangsten 23.037,37    
  224.112,80   
Vastgestelde uitgaven 41.961,80    
Gewone uitgaven 121.023,04    
Buitengewone uitgaven             
     

64,00    

  163.048,84   
Saldo   61.063,96  
 
 
Overwegende dat deze rekening van 2018 van de Verenigde Anglicaanse Kerk “Holy Trinity” batig sluit,
zonder geldelijke tussenkomst van de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring voor de rekening 2018 van de raad van bestuur van de
Verenigde Anglicaanse Kerk “Holy Trinity” .
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid  overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

Mr Jean-François de Le Hoye donne une présentation générale puis un bref détail des différents points.
Mr Dermine demande de quelle manière sera compensé le mali des fabriques d’église.  Sera-t-il lissé sur
plusieurs années et quelle est la répartition par commune ?
Mr de Le Hoye lui répond que cette répartition dépend du nombre d’habitants de chaque commune sur
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laquelle se trouve une partie de la paroisse.
Mme Van Hecke propose un vote nominatif pour le point 10, vote applicable aux autres points à
l’exception du point 12 pour lequel Mr Desprez vote contre.
Mr Dermine annonce que Défi s’abstiendra sur tous les dossiers relatifs aux Fabriques d’église, mais votera
contre lorsqu’ils présenteront un mali.
Dhr Jean-François de Le Hoye geeft een algemene presentatie, vervolgens een kort detail van de
verschillende punten.
Dhr Dermine vraagt hoe de Mali van de kerkfabrieken zal gecompenseerd worden. Zal er op verschillende
jaren genivelleerd worden en welk is de verdeling per gemeente?
Dhr de Le Hoye antwoordt hem dat deze verdeling afhangt van het aantal inwoners van elke gemeente
waarop zich een deel van de parochie bevindt.
Mevrouw Van Hecke stelt voor punt 10 een nominatieve stemming voor, stemming van toepassing op de
andere punten buiten punt 12 waarvoor Dhr Desprez tegen stemt.
Dhr Dermine kondigt aan dat Défi zich op alle dossiers betreffende de kerkfabrieken zal onthouden, maar
zal tegen stemmen tegen wanneer zij Mali zullen vertonen.

 

 

Kerkfabriek O.L.V. Koningin des Hemels - Rekening van het dienstjaar 2018.

De Gemeenteraad,
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de rekening van het dienstjaar 2018 vastgesteld door de raad van beheer van de O.L.V. Koningin
des Hemels in zitting van 21 april 2019 die als volgt kan samengevat worden :
 
Gewone ontvangsten 5.522,61 €  
Buitengewone ontvangsten 10.890,27 €  
Totaal  16.412,88 €
Vastgestelde uitgaven 2.339,06 €  
Gewone uitgaven  1.515,29 €  
Buitengewone uitgaven      0,00 €  
Totaal  3.854,35 €
Overschot  12.558,53 €
 
Overwegende dat de rekening van het dienstjaar 2018 van de O.L.V. Koningin des Hemels met een batig
saldo afsluit, zonder geldelijke tussenkomst van de gemeente;
 
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de rekening van het dienstjaar 2018 van de raad van
beheer van de O.L.V. Koningin des Hemels.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.
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Kerkfabriek O.L.V. van Altijddurende Bijstand - Rekening van het dienstjaar 2018.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de rekening van het dienstjaar 2018, vastgesteld door de raad van beheer van de Kerkfabriek
O.L.V. van Altijddurende Bijstand in zitting van 19 februari 2019 die als volgt kan samengevat worden:
 
Gewone ontvangsten 16.508,79 €  
Buitengewone ontvangsten 22.294,54 €  
Totaal  38.803,33 €
Vastgestelde uitgaven 12.366,71 €  
Gewone uitgaven 13.642,44 €  
Buitengewone uitgaven 0,00 €  
Total  26.009,15 €
Overschot  12.794,18 €
 
Overwegende dat deze rekening batig sluit, dankzij een geldelijke tussenkomst van 3.748,52 € van de
gemeente van Watermaal-Bosvoorde;
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de rekening 2018 van de raad van beheer van de
Kerkfabriek O.L.V. van Altijddurende Bijstand.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 1 negatieve stem, 10 onthoudingen.
Nee : Philippe Desprez.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin Casier, Alexandre
Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

Kerkfabriek O.L.V. van Altijddurende Bijstand - Begrotingswijzigingen n°1 2019.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de beraadslaging van 9 juli 2019 waarbij de raad van beheer van O.L.V. van Altijddurende
Bijstand de toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2016 te wijzigen;
Overwegende dat de raad van beheer van O.L.V. van Altijddurende Bijstand een financiële tussenkomst
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van 5.029,69 € vraagt die ten laste genomen moet worden door de gemeente in verhouding met het aantal
gelovigen die er gehuisvest zijn ;
Gezien dat 4.000 gelovigen in onze gemeente wonen en 2.000 in de gemeente van Oudergem en dat het
aandeel als volgt samengesteld worden:
 
Watermaal-Bosvoorde :           5.029,69 € x 4000/6000  =  3.353,13 €
Oudergem                  :             5.029,69 € x 2000/6000  =  1.676,56 €
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit;
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring door de hogere overheid van de begrotingswijzigingen,
die als volgt kan samengevat worden:
 
 Begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 29.520,04 € 31.549,73 €
Uitgaven 29.520,04 € 31.549,73 €
Overschot - -
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

Kerkfabriek O.L.V. van Altijddurende Bijstand - Begrotingswijzigingen n°2 2019.

De Gemeenteraad,
 
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de beraadslaging van 24 september 2019 waarbij de raad van beheer van O.L.V. van
Altijddurende Bijstand de toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2016 te wijzigen;
Overwegende dat de raad van beheer van O.L.V. van Altijddurende Bijstand een financiële lening van
65.000,00 € vraagt die ten laste genomen moet worden door de gemeente in verhouding met het aantal
gelovigen die er gehuisvest zijn ;
Gezien dat 4.000 gelovigen in onze gemeente wonen en 2.000 in de gemeente van Oudergem en dat het
aandeel als volgt samengesteld worden:
 
Watermaal-Bosvoorde :           65.000,00 € x 4000/6000  =  43.333,33 €
Oudergem                  :             65.000,00 € x 2000/6000  =  21.666,67 €
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit;
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring door de hogere overheid van de begrotingswijzigingen,
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die als volgt kan samengevat worden:
 
 Begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 31.549,73 € 96.549,73 €
Uitgaven 31.549,73 € 96.549,73 €
Overschot - -
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

St-Clemenskerk - Rekening van 2018

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de rekening van het dienstjaar 2018, vastgesteld door de raad van beheer van de St-Clemenskerk
in zitting van 14 maart 2019 die als volgt kan samengevat worden :
 
Gewone ontvangsten 23.947,93 €  
Buitengewone ontvangsten    1.512,38 €  
  25.460,31 €
Vastgestelde uitgaven 13.063,05 €  
Gewone uitgaven 8.177,16 €  
Buitengewone uitgaven 1.149.50 €  
  22.389,71 €
Overschot  3.070,60 €
 
Overwegende dat deze rekening batig sluit, zonder geldelijke tussenkomst van de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de rekening 2018 van de raad van beheer St-
Clemenskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
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25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

St-Clemenskerk – Begrotingswijziging n° 1 van 2019.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
 
Gelet op de beraadslaging van 14 maart 2019 waarbij de raad van beheer van de St-Clemenskerk de
toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2019 te wijzigen, die als volgt kan samengevat worden:
 
 Eerste begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 29 713,41 € 119 713,41 €
Uitgaven 29 713,41 € 119 713,41 €
Overschot - -
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit, zonder geldelijke tussenkomst van
de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begrotingswijziging van 2019 van de raad van
beheer van de St-Clemenskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

St-Clemenskerk – Begrotingswijziging n° 2 van 2019.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
 
Gelet op de beraadslaging van 26 september 2019 waarbij de raad van beheer van de St-Clemenskerk de
toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2019 te wijzigen, die als volgt kan samengevat worden:
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 Eerste begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 119 713,41 € 132 313,41 €
Uitgaven 119 713,41 € 132 313,41 €
Overschot - -
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit, zonder geldelijke tussenkomst van
de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begrotingswijziging van 2019 n°2 van de raad
van beheer van de St-Clemenskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

St-Hubertuskerk - Rekening van 2018

De Gemeenteraad,
Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de rekening van het dienstjaar 2018, vastgesteld door de raad van beheer van de St-Hubertuskerk
in zitting van 20 maart 2018 die als volgt kan samengevat worden :
 
Gewone ontvangsten 42.190,20 €  
Buitengewone ontvangsten    12.936,48 €  
  55.126,68 €
Vastgestelde uitgaven 2.958,87 €  
Gewone uitgaven 14.885,81 €  
Buitengewone uitgaven 28.300,00 €  
  46.144,68 €
Overschot  8.982,00 €
 
Overwegende dat deze rekening batig sluit, zonder geldelijke tussenkomst van de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de rekening 2018 van de raad van beheer van de St-
Hubertuskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
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ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

St-Hubertuskerk – Begrotingswijziging n°1 van 2019.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
 
Gelet op de beraadslaging van 20 maart 2019 waarbij de raad van beheer van de St-Hubertuskerk de
toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2019 te wijzigen, die als volgt kan samengevat worden:
 
 Eerste begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 72 021,29 € 88 466,29 €
Uitgaven 72 021,29 € 88 466,29 €
Overschot -       -
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit, zonder geldelijke tussenkomst van
de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begrotingswijziging van 2019 van de raad van
beheer van de St-Hubertuskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

St-Hubertuskerk – Begrotingswijziging n°2 van 2019.
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De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
 
Gelet op de beraadslaging van 2 october 2019 waarbij de raad van beheer van de St-Hubertuskerk de
toelating vraagt de begroting van het dienstjaar 2019 te wijzigen, die als volgt kan samengevat worden:
 
 Eerste begroting Gewijzigd begroting
Ontvangsten 88 466,29 € 100 466,29 €
Uitgaven 88 466,29 € 100 466,29 €
Overschot -       -
 
Overwegende dat deze begroting dusdanig gewijzigd in evenwicht sluit, zonder geldelijke tussenkomst van
de gemeente;
 
BESLUIT :
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de begrotingswijziging van 2019 n°2 van de raad
van beheer van de St-Hubertuskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

Heilig Kruiskerk - Rekening van het dienstjaar 2018.

De Gemeenteraad,

Gelet op de wet van 4 maart 1870 op het tijdelijke van de erediensten;
Gelet op de rekening van het dienstjaar 2018 vastgesteld in zitting van 18 maart 2019 door de raad van
beheer van de Heilige Kruiskerk die als volgt kan samengevat worden :

  
Gewone ontvangsten 9.955,73 €  
Buitengewone ontvangsten   13.765,21 €  
  23.720,94 €
Vastgestelde uitgaven 6.139,32 €  
Gewone uitgaven 11.590,95 €  
Buitengewone uitgaven  884,17 €  
  18.614,44 €
Saldo  5.106,50 €
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Overwegende dat de rekening van het dienstjaar 2018 van de Heilige Kruiskerk met een batig saldo afsluit,
met geldelijke tussenkomst van de gemeenten Watermaal-Bosvoorde, de Stad Brussel en van Elsene;
 
BESLUIT:
Een gunstig advies uit te brengen ter goedkeuring van de rekening van het dienstjaar 2018 van de raad van
beheer van de Heilige Kruiskerk.
 
Deze beraadslaging wordt overgezonden naar de toezichthoudende overheid overeenkomstig de
ordonnantie van 14 mei 1998 en het besluit van de Brusselse Hoofdstedelijke Regering van 16 juli 1998
betreffende de overlegging aan de Regering van de akten van de gemeenteoverheden met oog op de
uitoefening van het administratief toezicht, zoals ze vandaag van kracht zijn.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 14 positieve stemmen, 11 onthoudingen.
Onthoudingen : Olivier Deleuze, Odile Bury, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, Martin
Casier, Alexandre Dermine, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Félix Boudru, Laurent Van Steensel.

 

 

 

Juridisch
 

Overeenkomst Reprobel over vergoeding voor kopieën en printen van auteursrechtelijk beschermde
werken - Administratie sector - Referentiejaar 2018.

De Raad,
Gezien de wet van 30 juni 1994 betreffende de auteursrechten en de naburige rechten, die bepaalt onder
welke voorwaarden de professionele gebruikers (particuliere en publieke sector) kopieën kunnen maken
van auteursrechtelijk beschermde werken en ook voorziet in de vergoeding die auteurs en uitgevers
gerechtigd zijn te ontvangen;
Overwegende dat Reprobel de verantwoordelijke instantie is voor het innen en uitdelen van vergoedingen
tussen de auteurs en de uitgevers voor kopieën van werken (reprografie);
Dat in september 2018, Reprobel een mandaat kreeg voor innen van de rechten op afdrukken van
auteursrechtelijk beschermde werken door een computer printer;
Dat, in het kader van de hernieuwing van de overeenkomsten met Reprobel, Brulocalis, vereniging van de
stad en van de Brusselse gemeenten, Reprobel heeft ontmoet betreffende de licentie voor de reprografie
enerzijds en voor de afdruk anderzijds;
Dat als gevolg van de onderhandelingen, Reprobel voor de fotokopieën en afdrukken een forfaitair bedrag
van 13,30 euro (excl. B.T.W.) per lid van het administratief personeel voorstelt;
Dat het oude forfait (alleen reprografie) 12,50 euro bedroeg (excl. B.T.W.);
Dat het aantal administratief personeel (voltijds equivalent = 143,06 in 2018) moet worden
vermenigvuldigd met 13,30 euro (excl. B.T.W.);
Dat door te kiezen voor het forfait, de Gemeente gedekt is tegen elke betwisting van Reprobel en
bovendien ook vrijgesteld is van toestemming te moeten vragen voor elke reprografie en afdruk;
Dat het raadzaam is de nieuwe overeenkomst voorgesteld aan het gemeente bestuur door Reprobel voor
het referentiejaar 2018 goed te keuren;
Dat deze overeenkomst voor een jaar wordt gesloten, te weten het referentiejaar en het kalenderjaar 2018,
en dat zij elk jaar stilzwijgend onder dezelfde voorwaarden zullen worden verlengd;
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Besluit:
- haar goedkeuring te geven voor het forfait van 13,30 € (excl. B.T.W.) per lid van het administratief
personeel;
- haar goedkeuring te geven aan de overeenkomst voorgesteld door Reprobel voor het gemeentebestuur
voor het referentiejaar 2018, hier bijgevoegd.
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

 

 

 

Participatie
 

Reglement voor de participatieve begroting 2020

Openbare zitting
De Gemeenteraad,
Gelet op de artikelen 119 van de NGW;
Aangezien dat de Algemene Beleidsverklaring (GPD) burgerparticipatie de komende jaren tot een
prioriteit maakt;
Onder voorwaarde van de goedkeuring van de toewijzing van begrotingsmiddelen voor de participatieve
begroting;
 
BESLIST :
De goedkeuring van het bijgevoegde Reglement voor de participatieve begroting 2020.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Mme Marie-Noëlle Stassart présente le point.
Mme Squartini demande quels sont les canaux de communication qui vont être utilisés pour faire connaître
le projet et qui sélectionnera les projets.
Mme Clerbaux répond que les canaux suivants seront utilisés : le journal communal, la distribution d’un
flyer (toutes-boîtes) et un post FB.  Elle indique que la présélection sera faite par un jury composé de
membres du personnel communal.  Un vote public aura lieu ensuite via la plateforme Myopinion.
Mr Wiard remercie le collège pour cette initiative, au programme de son groupe politique (GH)
également.  GH est globalement d’accord avec l’esprit du texte et son fonctionnement mais aimerait
insister sur la nécessité d’évaluer le processus dans un délai d’un an pour s’assurer qu’un public le plus
large possible soit touché et que tous les citoyens puissent remettre un ou des dossiers.
Mme Clerbaux est d’accord avec les remarques de Mr Wiard.  Pour elle, il s’agit d’un processus évolutif
qui vise à toucher les personnes qui ne sont pas spécialement actives dans la participation.
Mr Casier se joint au groupe GH quant à l’évaluation du processus 1 an après son démarrage.  Il remercie
le collège pour ce travail et pour le règlement qui est à la fois souple et rigoureux.  Il regrette que le conseil
communal soit absent du processus et souhaite que les deux projets phares, la liste des micro-projets
retenus ainsi qu’un rapport sur leurs réalisations soient présentés au Conseil communal.  Mr Casier
suggère qu’on rajoute au processus une charte de bonne gestion de l’argent public.
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Mevr Marie-Noëlle Stassart stelt het punt voor.
Mevr Squartini vraagt welke communicatiekanalen zullen gebruikt worden om het project bekend te
maken en wie de projecten zal selecteren.
Mevr Clerbaux antwoordt dat de volgende kanalen zullen gebruikt worden: de gemeentekrant, de flyer
verdeling (huis aan huis) en een Facebook post. Zij deelt mede dat de voorselectie zal gedaan worden door
een jury samengesteld uit gemeente personeelsleden. Een openbare stemming zal vervolgens via het My
opinion-platform plaatsvinden.
Dhr Wiard bedankt het college voor dit initiatief, eveneens op het programma van zijn fractie (GH). GH is
globaal genomen akkoord met de zin van de tekst en zijn werking maar zou graag willen op de noodzaak
wijzen om het proces te evalueren na een jaar om zich ervan te overtuigen dat een zo breed mogelijk
publiek is getroffen en dat alle burgers een of meerdere dossiers kunnen indienen.
Mevr Clerbaux gaat akkoord met de opmerkingen van Dhr Wiard. Voor haar, gaat het om een evolutief
proces met doel de personen te treffen die niet speciaal actief in de participatie zijn.
Dhr Casier sluit zich aan bij de GH-groep wat de evaluatie van het proces betreft 1 jaar na zijn start. Hij
bedankt het college voor dit werk en reglement dat zowel soepel als streng is. Hij betreurt de afwezigheid
van de gemeenteraad bij het proces en wenst dat beide grote projecten, de lijst van de weerhouden
microprojecten evenals een verslag over hun implementaties aan de Gemeenteraad worden voorgelegd.
 Dhr Casier stelt voor dat men aan het proces een handvest toevoegt van Good Governance van het
overheidsgeld.
 

 

 

 

Ruimtelijke ordening
 

Richtplan van Aanleg (RPA) Herrmann-Debroux. Adviesname van de Gemeente Raad.

Antecedenten
 
Op zitting van 04/04/2017 heeft het College van Burgemeester en Schepenen het advies van het
adviescomité betreffende de toekenning van de mark ter kennis genomen.  De markt werd aan

studiebureau ORG2 toegekend.
Op zitting van 06/06/2017 heeft het College van Burgemeester en Schepenen de documenten die tijdens de
eerste vergadering van het pilotagecomité van 04/05/2017 uitgedeeld werden, ter kennis genomen.
Op zitting van 08/08/2017 heeft het College van Burgemeester en Schepenen de documenten die tijdens de
tweede vergadering van het pilotagecomité van 06/07/17 alsook de proces-verbalen van beide
vergaderingen ter kennis genomen.
Op zitting van 05/09/2017 heeft het College van Burgemeester en Schepenen de overdracht van gegevens
over buurtcomités en verenigingen betrokken bij het proces, goedgekeurd.
Op zitting van 24/10/2017 heeft het College van Burgemeester en Schepenen het proces-verbaal van de
derde vergadering van het pilotagecomité van 29/07/2017 ter kennis genomen.
Op zitting van 27/02/2018 heeft het College van Burgemeester en Schepenen het proces-verbaal van de
vierde vergadering van het pilotagecomité van 30/10/2017 ter kennis genomen.
Op zitting van 10/07/2018 heeft het College van Burgemeester en Schepenen de proces-verbalen van de
vergaderingen van het pilotagecomité van 14/12/2017, 21/02,14/05 en 28/06/2018 ter kennis genomen.
Op zitting van 07/01/2019 heeft het College van Burgemeester en Schepenen het voorstel van
perspective.brussels om het RPA aan de Gemeenteraad voor te dragen ter kennis genomen en heeft
gemeenteraadscommissie op 18/02/2019 vastgelegd.
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Ontwikkeling
 
Gelet het Brussels Wetboek voor Ruimtelijke Ordening (BWRO) en ondermeer artikels 30/1 tot 30/11;
Gelet het Gewestelijk Plan voor Duurzame Ontwikkeling (GPDO) (A.G. 12/06/2018);
Gelet het Gewestelijk Bestemmingsplan (GBP);
Gelet de Gewestelijke Stedenbouwkundige Verordening (GSV);
Gelet het Gemeentelijk Ontwikkelingsplan (A.G. 25/01/2007);
Gelet dat het ontwerp van RPA bij de oriëntaties van het GPDO aansluit, dat het de grote principes van
ordening of herordening van het grondgebied aan de zuidoostelijke stadstoegang van het Brussels
Hoofdstedelijk Gewest aangeeft;
Gelet dat de operationele perimeter van de RPA Herrmann-Debroux een oppervlakte van 43,5 ha bestrijkt,
dat het de grootstedelijke weg E411 alsook 5 daarop aansluitende sites (Triomf, Deltadriehoek, MIVB-
stelplaats en P+R-parking, de administratieve site van de Europese Commissie in Beaulieu en het
retailpark Redevco in Demey) bevat;
Gelet dat het ontwerp van RPA strategische doelstellingen definieert met hun omzetting in grafische en
schriftelijke voorschriften voor dit grondgebied aan de stadstoegang;
Gelet dat het ontwerp van RPA onder andere het bestemmingsprogramma, de structurering van wegennet,
openbare ruimten -en landschap inhoudt, alsook de bouwkarakteristieken, de bescherming van het
patrimonium, de mobiliteit en het parkeren;
Gelet dat het samengesteld wordt door een informatief en een strategisch luik; dat het aangevuld wordt
door een milieueffectenrapport (MER) en diens niet-technische samenvatting (NTS) alsook door een
geschikte evaluatie van haar effecten op de Natura 2000 sites.
Overwegend dat de gemeentelijke autoriteit reeds aankondigde dat het zich globaal gezien bij de ambitie
om het viaduct te slopen aansluit, maar wel vroeg om grote aandacht te schenken aan de risico’s waarbij
een verschuiving van het wegverkeer naar het grondgebied van Watermaal-Bosvoorde dreigt;
Overwegende dat één van de belangrijkste inzetten van het RPA er in bestaat de globale verkeersstroom te
verminderen en de druk van het autoverkeer niet naar een ander deel van het gewestelijk Grondgebied te
verplaatsen;
Gelet dat uit het milieueffectenrapport blijkt dat, met uitzondering van de Waverse steenweg en de Ring,
het overige wegverkeer beheersbaar zou blijven en het gedragswijzigingen ten voordele van het gebruik
van het reeds aanwezige openbaar vervoer op deze assen, zou aanmoedigen;
Overwegende dat beschermingsmaatregelen voor de buurten niettemin nodig zullen zijn om de transit te
beperken; dat het moeilijk in te schatten is welke routes precies de automobilisten zullen kiezen, die bis-
routes wensen in te slaan om de as van het nieuwe stadsboulevard te vervoegen;
Overwegende dan dat men aangepaste maatregelen zou moeten voorzien om deze verschuiving te
voorkomen;
Overwegende dat het model aanduidingen geeft maar dat deze met grote voorzichtigheid moeten
beschouwd worden omdat deze berusten op het huidig begrip -en kennis van de mobiliteit; dat het RPA 
gevoelig, wat de instanties bevoegd met de inrichting van het grondgebied vandaag kennen, zal wijzigen en
dat men zich voor de geest moet houden dat de situatie er zeer verschillend zou kunnen uitzien eens het
RPA in werking zal treden;
Overwegende dat het BWRO voorziet dat de effecten van de plannen regelmatig geëvalueerd zouden
worden (art.30/11 van het BWRO); dat men een opvolging van het RPA om de 5 jaar moet verzekeren;
Overwegende eveneens dat het Gewestelijk Plan Good Move het RPA Herrmann-Debroux project niet
integreert terwijl het wel de prioriteit van mobiliteitsmaatregelen insluit;
Overwegende echter dat het essentieel is dat de Gewestelijke autoriteit haar verschillende projecten met
gevoelige impact op de mobiliteit van haar grondgebied, coördineert en synchroniseert, ook buiten haar
grenzen;
Overwegende dat men bijzonder aandachtig moet zijn voor de fasering van het ontwerp van RPA, teneinde
mobiliteitsalternatieven aan de pendelaars -en buurtbewoners te kunnen bieden vóór men de situatie van de
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wagen in de stad nog meer belemmerd;
Overwegende dat het ontwerp van RPA het meest aangewezen werktuig is om, in samenwerking met het
gewestelijk Good Move plan, een goede coördinatie en synchronisatie op te leggen zowel wat de
verschillende ruimtelijke ordeningen die voorzien worden als wat de actoren bestemd voor interventie
betreft;
Overwegende dat de gewestelijke autoriteit klaar en duidelijke beschermende maatregelen zou moeten
voorstellen om voornoemde verkeersverschuiving te vermijden en dus om de verwezenlijking van de
gewenste modale verschuiving te verzekeren;
Overwegende dat het milieueffectenrapport het belang benadrukt om de buurten betrokken bij
transitverkeer te begeleiden teneinde deze beschermingsmaatregelen tot uitvoering te kunnen brengen;
Overwegende dat dit verslag bevestigt dat het noodzakelijk zal zijn om begeleidingsmaatregelen te
financieren buiten het RPA –perimeter in samenwerking met het Gewest en de betrokken gemeente(n) om
adequate maatregelen in werking te laten treden;
Gelet dat het milieueffectenrapport eveneens de efficiëntie en pertinentie van de begeleidingsmaatregelen
nastreeft; dat het de P + R als onmisbaar werktuig bestempelt, net als haar verbinding met het openbaar
vervoer;
Overwegend dus dat men bijzonder waakzaam zal moeten zijn bij de verwezenlijking van de HUB
mobiliteit en haar P + R, vooraleer elke belemmering van de stadstoegang tot stand komt;
Overwegende dat dit RPA de hoofdinzet vormt wat de inrichting van het grondgebied betreft en dat het
aan het Gewest de gelegenheid zou geven haar bekwaamheid op concrete wijze te tonen wat de
verwezenlijking van «de stad van morgen voor de Brusselaars en andere gebruikers» betreft;
Overwegende dat: de versterking van het fietsen – en voetgangersnetwerk, een aantrekkelijk openbaar
vervoersplan, een wel bedacht stationeringsplan, enz. even essentieel zijn om de gewenste en
noodzakelijke modale verschuiving te verzekeren bij de uitvoering van het plan;
Overwegende dat het ontwerp van RPA in haar strategisch luik, de maatregelen die een geïntegreerd
beheer van het oppervlaktewater nastreeft, zou moeten inhouden; dat er eveneens aangespoord moet
worden om een gescheiden stelsel van opvang van afval- en regenwater aan te leggen tijdens de
verwezenlijking van het project;
Overwegende eveneens dat het viaduct van de Drie Fonteinen behouden zal worden; dat het stormbekken
dat haar regularisatie in de vergunningsaanvraag nastreeft en waarbij de toestroom van oppervlaktewater in
de openbare riolering getemperd zou worden, niet verwezenlijkt werd;
Overwegende dat deze afwezigheid tot de waterverontreiniging van één van de vijvers van Roodklooster
heeft geleid; dat het om een geklasseerde site gaat;
Overwegende dus dat men bijzonder aandachtig moet zijn wat het beheer van oppervlaktewater binnen het
kader van de huidige RPA betreft;
Overwegende dat het bestaande rioleringssysteem van de Vorstlaan regelmatig onvoldoende capaciteit
blijkt te hebben om de steeds frequentere en felle regenvallen op te vangen;
Overwegende dat de inrichting van de groene ruimten aangehaald door het RPA onvoldoende blijken om
het bestaand tekort evacuatie installaties voor oppervlaktewater en gebruikte waters te compenseren;
temeer dat het bestaand rioleringssysteem van unitair type is;
Overwegende bijgevolg dat de beheerstudies van oppervlaktewater aangepast moeten worden aan de
verschillende in te richten sites, wil men een goede uitvoering van het plan bekomen;
Overwegende dat het deel van het RPA dat het grondgebied van Watermaal-Bosvoorde bestrijkt zich
beperkt tot het Zuiden van de Delta-Driehoek, tot een parkzone (L26) en tot spoorwegzone die aan
Driehoek grenst;
Gelet de aanbevelingen van het verslag op het milieueffectenverslag, ondermeer wat betreft de inrichting
van de aansluitende site Driehoek;
Overwegende dat het RPA aanbevelingen insluit om gezellige en kwalitatieve openbare ruimten te
verwezenlijken;
Overwegende dat men bijzonder aandachtig moet zijn bij deze bedenking wanneer de
vergunningsaanvraag wordt ingediend waarin men onder meer de inrichting van open ruimten op de
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vloerbekleding van het Driehoek nastreeft;
Overwegende dat deze groene ruimte deelachtig zal zijn bij het creëren van sociale banden (stedelijke
landbouw) enkel en voor zover er voldoende stimulansen voorzien worden om het gebruik ervan aan te
sporen;
Overwegende dat de vergunningsaanvraag dat de inrichting van de aansluitende site Driehoek beoogt,
eveneens een aanbod aan buurthandelszaken moet insluiten waardoor sociale binding van nieuwe
bewoners wordt aangespoord en waardoor aan hun behoeften kan voldaan worden;
Overwegende dat de vergunningsaanvraag eveneens de opportuniteit zal moeten analyseren om er
eventueel uitrusting te kunnen verwezenlijken;
Overwegende dat met het zicht op de onmiddellijke nabijheid van het spoorweg en de geluidshinder en
trillingen dat deze laatste met zich meebrengt, de inrichting van woningen op het grondgebied van
Watermaal-Bosvoorde niet opportuun lijkt;
Overwegende de nieuwe onderbreking van tramlijn 8 ter hoogte van Herrmann-Debroux;
Overwegende dat de verwezenlijking van een fietsen-voetgangers verbinding, tussen de Ooienstraat en
(dus) heel de buurt van Watermaal-Bosvoorde en Elsene tussen de Arcaden en het Kerkhof van Elsene en
het Delta-Driehoek, aangehaald en gewenst werd door de Gemeenteadministratie;
Overwegende dat deze verbinding niet weerhouden werd in het planproject; dat de verbindingen tussen het
bestaande stedelijk netwerk en de aansluitende site Driehoek dus onvoldoende lijken om de goede
integratie van haar inrichting mogelijk te maken; (cf. aanbevelingen van het MER)
Overwegende dat de spoorwegzone Driehoek wordt doorkruist door een porositeit voor fietsers en
voetgangers; dat dit niet-overdekt passage het park van L26 met het station Arcaden zal moeten verbinden;
Overwegende dat deze inrichting deel zal nemen aan de groei en het behouden van het groen netwerk; dat
de kwesties van de groene en blauwe continuïteit alsook het netwerk zeer belangrijk zijn;
Overwegende bij gevolg dat de administratie deze stappen steunt;
Overwegende dat de aanbevelingen van het milieueffectenverslag de noodzaak voor deze toekomstige en
verhoogde waakzaamheid benadrukt;
 
De Gemeenteraad,

Voegt zich globaal bij de ambitie om het viaduct en haar aanpalende infrastructuren te slopen om
er een stedelijk boulevard aan te leggen met daarop aansluitende sites naar de nieuwe boulevard
gericht

Vreest voor de verschuiving van transitverkeer naar de Vorsterielaan, de Vorstlaan en in de
verschillende buurten van Watermaal-Bosvoorde zowel tijdens de opeenvolgende werffasen als eens
het plan in werking is getreden

Vraagt dus dat de Gewestelijke autoriteit klaar en duidelijke te nemen maatregelen voorstelt en
cofinanciert om voornoemde verkeersverschuivingen te vermijden en zich dus te verzekeren dat de
gewenste modale verschuiving (versteviging van het fietsen-voetgangers netwerk, aantrekkelijke
openbaar vervoerplan, goed bedacht parkeerplan enz.) verwezenlijkt wordt

Vraagt dus dat de inwerkingtreding van het RPA in samenwerking met het Gewestplan Good
Move een bijzonder goede coördinatie en synchronisatie voorziet van de verschillende inrichtingen
en actoren die zullen optreden

Vraagt dat het Gewestelijke containerpark in de nabijheid van de Viaduct Drie Fonteinen gelegen,
behouden wordt en dat de impact van de P+R op deze laatste minimaal zou zijn alsook de
werkzaamheden

Vraagt dat de studie van de nieuwe P+R de voorziene afschaffing van de Delta en Herrmann-
Debroux parkings in rekenschap neemt

 Vraagt dat de nieuwe onderbreking van tramlijn 8 ter hoogte van Herrmann-Debroux te
vermijden door nieuwe alternatieven te bestuderen

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 
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Vraagt een grondige studie over de impact dat de nieuwe woningen en inrichtingen op de
mobiliteit zullen hebben

Vraagt eveneens dat de opvolging van het plan zoals voorzien in artikel 30/11 van het BWRO
verwezenlijkt wordt en dat de gemeenten betrokken bij het plan, ingelicht worden van de stand van
zaken en van het resultaat van deze opvolging

Vraagt dat een geïntegreerd beheer van oppervlaktewater voorzien wordt tijdens de uitvoering van
het plan (slopen van de viaduct, aanleg van het stedelijk boulevard en de daarop aansluitende sites)
en dat adequate inrichtingen voor regenwaterevacuatie voorzien worden, (uit te voeren studies,
inschatting van de afmetingen voor de voorzieningen aangewend voor het opvangen van de felle
regenbuien die steeds frequenter worden)

Steunt desondanks het principe van stedelijk landbouw op deze plaat ten zuiden van het Delta-
driehoek

Vraagt om de aanbevelingen van het milieueffectenverslag inzake de verbinding van de Site
Driehoek te volgen en om onder andere een verbinding de verwezenlijken tussen de Ooienstraat en
het Delta-Driehoek

Steunt eveneens de inrichting van het park L26 langs het spoorweggebied deelnemend aan het
groen netwerk alsook de verwezenlijking van een porositeit voor fietsers en voetgangers (niet-
overdekt passage) dat het spoorweggebied Driehoek doorkruist en het station Arcaden bereikt

Weigert de optrekking van de woontorens die in de Driehoek voorzien worden, omwille van de
ongunstige architecturale impact van deze laatsten gezien de zichtbaarheid van torens zowel vanuit
de stedelijke toegangsboulevard als vanuit het naburige reeds bestaand stedelijk weefsel.

steunt de noodzaak van een diepgaande dialoog tussen de Brusselse gemeenten en de aangrenzende
gemeenten in onze periferie om een betere coördinatie op het gebied van mobiliteit te waarborgen
 

 
 
 
  
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
25 stemmers : 25 positieve stemmen.

Mme Marie-Noëlle Stassart présente une synthèse du PAD.
Mme Squartini se doutant des capacités limitées du parking relais, demande à Mme Stassart si d’autres
parkings ont été prévus en amont ou si d’autres modes de transport vont être améliorés (RER) et si des
discussions ont eu lieu avec la Région.
Mr Casier remercie les services communaux pour cet avis de grande qualité.  D’après lui, l’avis est
circonstancié et présente un bon équilibre entre les différents enjeux.  Sur la ligne 8 et le report de
circulation sur les voiries communales, il apprécie l’avis communal rendu.  Il souligne tout de même que le
PAD n’est pas un projet architectural mais bien un cadre général dans lequel s’inscrit la vision d’un projet. 
Dans ce cadre, l’enjeu du Triangle Delta ne doit pas effacer l’enjeu de densité pour faire de cet endroit un
lieu de vie intégré et agréable.  Pour cet aspect-là, il trouve à ce stade l’avis de la commune trop radical en
refusant d’emblée tout projet de tours.  La commune aurait pu par exemple formuler des exigences sur les
qualités architecturales des tours envisagées plutôt que d’opposer un refus de facto.  Sur le tram 8, Mr
Casier pense qu’il y a des possibilités de doubler la ligne sur une partie du parcours.  Il se réjouit que le
centre Adeps soit enfin desservi par les transports en commun. 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

• 

•
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Il rejoint Mme Squartini et indique que la limite du territoire bruxellois est une frontière aberrante par
rapport à l’analyse d’un tel projet.  Il ajoute qu’il faudrait pouvoir recommencer la réflexion bien plus en
amont pour un projet plus cohérent.
Mme Marie-Noëlle Stassart déclare que le PAD Herrmann-Debroux est un pari et qu’il faut changer les
mentalités (voitures partagées, utilisation des transports en commun). Elle ajoute que l’offre de transports
en commun doit être augmentée.  Pour elle, le plan va s’installer progressivement.  Il s’agit d’un plan
directeur, chaque chose devant être évaluée complètement et précisément dans des études de mobilité, 
d’incidences par exemple.  Elle indique qu’il est possible que le parking relais évalué pour l’instant à 1500
places puisse être par la suite agrandi ou réduit.  Ce sont selon Mme Stassart des échelles de valeur très
théoriques.
Mr Bertrand est d’accord que la frontière de Bxl n’est pas la forêt.  Il plaide pour qu’on développe plus de
contacts avec les communes situées de l’autre côté de la frontière linguistique car c’est aussi une question
d’ouverture linguistique. Il indique que les communes doivent également avoir une stratégie claire et
honnête vis-à-vis de l’autre communauté linguistique.  Il mentionne le concept de communauté urbaine
présente dans la Constitution mais sans déboucher sur une action concrète.  Il en appelle aux partis
bruxellois pour se lancer dans la réflexion.  
En ce qui concerne les tours (10 étages), Mr Bertrand rejoint Mr Casier en terme  d’exigences sur les
qualités architecturales plutôt que de s’opposer purement et simplement de facto.
Mme Marie-Noëlle Stassart resitue les choses.  Sur le socle du site, étaient prévus 5 tours (4 tours de 10
étages et 1 tour de 15 étages) et cela pourrait créer des problèmes d’intégration dans le paysage existant.
L’agriculture urbaine soutenue par la commune pourrait être gênée par la présence de ces tours (conditions
d’ensoleillement, de vent, etc).  C’est la raison pour laquelle la commune a opposé un refus.
Mr Casier déclare que si les tours sont bien pensées, elles permettront de densifier l’espace avec un impact
faible au sol n’excluant pas l’agriculture urbaine.  Néanmoins, le groupe PS approuvera ce point.
Mr Dermine souligne les problèmes de connexion de Bxl avec sa périphérie.  Il ajoute que si le PAD est un
pari, le risque pourrait être supporté par les habitants de Watermael-Boitsfort.
Dépôt d’un amendement.
Suspension de séance de 21 h 37 à 21 h 46.
Ajout d’un amendement approuvé à l’unanimité et proposition adoptée à l’unanimité.
Mevrouw Marie-Noëlle Stassart presenteert een synthese van RPA.
Mevr Squartini die zich van de beperkte capaciteiten van de tussen parking bewust is, vraagt aan Mevr
Stassart of andere parkings voorafgaand zijn voorzien en of er andere transportmiddelen zullen verbeterd
worden (GEN) en of discussies met de Regio hebben plaatsgevonden.
Dhr Casier bedankt de gemeentediensten voor dit advies van hoge kwaliteit.  Volgens hem, is het advies
gedetailleerd en presenteert het een goed evenwicht tussen de verschillende inzetten.  Over de lijn 8 en de
overdracht van verkeer op de gemeentewegennetten, beoordeelt hij gunstig het uitgebrachte
gemeenteadvies.  Hij benadrukt toch nog dat het RPA geen architecturaal project maar wel een algemeen
kader is waarin zich de visie van een project inschrijft.  In dit kader, moet de inzet van de Delta Driehoek
de dichtheid inzet niet uitwissen om van deze plaats, een plaats van geïntegreerd en aangenaam leven te
maken.  Voor dit aspect, vindt hij in dit stadium het advies van de gemeente te radicaal door elk project
van torens meteen al te weigeren.  De gemeente had bijvoorbeeld eisen kunnen stellen over de
architecturale kwaliteiten van de overwogen torens eerder dan om de facto er een weigering tegenover te
stellen.  Over de tram 8, gelooft Dhr Casier dat er mogelijkheden zijn om de lijn op een deel van het traject
te verdubbelen.
Hij is blij dat het Adeps centrum tenslotte door het openbare vervoer wordt aangedaan. 
Hij sluit aan bij Mevr Squartini en stelt dat de grens van het Brussels grondgebied een belachelijke grens is
ten opzichte van de analyse van een dergelijk project. Hij voegt eraan toe dat men de discussie een stuk
voorafgaand zou moeten kunnen hernemen voor een meer coherent project.
Mevr Marie-Noëlle Stassart verklaart dat RPA Herrmann-Debroux een weddenschap is en dat men de
mentaliteiten (gedeelde auto's, gebruik van het openbare vervoer) moet veranderen. Zij voegt eraan toe dat
het aanbod van het openbaar vervoer moet verhoogd worden. Voor haar, zal het plan zich geleidelijk
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vestigen. Het gaat om een leidend plan, elke zaak zal volledig en juist moeten geëvalueerd worden in
studies van mobiliteit, van weerslagen bijvoorbeeld. Zij deelt mede dat het mogelijk is dat de tussen
parking die momenteel op 1500 plaatsen wordt geëvalueerd, vervolgens vergroot of verkleind kan worden.
Het zijn volgens Mevr Stassart zeer theoretische waarde schalen.
Dhr Bertrand gaat akkoord dat de grens van Brussel niet het woud is.  Hij pleit opdat men meer contacten
met de gemeenten gelegen aan de overkant van de taalgrens ontwikkelt want het is eveneens een
taalkundige opening kwestie. Hij deelt mede dat de gemeenten eveneens een duidelijke en eerlijke
strategie ten aanzien van de andere taalgemeenschap moeten hebben.  Hij vermeldt het concept van
stadsgemeenschap aanwezig in de Grondwet maar dat niet in concrete actie uitmondt. Hij doet beroep op
de Brusselse partijen om zich in de discussie te lanceren. 
Wat de torens betreft (10 verdiepingen), sluit Dhr Bertrand zich aan bij Dhr Casier in termen van eisen
over de architecturale kwaliteiten eerder dan zich zuiver en eenvoudig de facto te verzetten.
Mevr Marie-Noëlle Stassart herschikt de zaken. Op de sokkel van de site, waren 5 torens voorzien (4 torens
van 10 verdiepingen en 1 toren van 15 verdiepingen) en dat zou problemen van integratie in het bestaande
landschap kunnen creëren.
De stadslandbouw die door de gemeente wordt ondersteund, zou door de aanwezigheid van deze torens
(voorwaarden voor aantal uren zon, wind, enz) belemmerd kunnen worden. Daarom heeft de gemeente een
weigering tegenovergesteld.
Dhr Casier verklaart dat als de torens goed worden bedacht, zij zullen toelaten om de ruimte te verdichten
met een gering effect op de bodem dat de stadslandbouw niet uitsluit. Niettemin zal de groep PS dit punt
goedkeuren.
Dhr Dermine onderstreept de aansluitingsproblemen van Brussel met zijn periferie. Hij voegt eraan toe dat
als RPA een weddenschap is, het risico door de inwoners van Watermaal-Bosvoorde zou kunnen gedragen
worden.
Neerleggen van een amendement.
Opschorting van zitting van 21:37 tot 21:46.
Toevoegsel van een goedgekeurd amendement met algemene stemmen en unaniem aangenomen.

 

Florence Lepoivre treedt in zitting. 
 

 

Cultuur
 

Goedkeuring van het Nederlandstalige geïntegreerde cultuurbeleidsplan 2020-2025

De Gemeenteraad,
Gezien de Gemeenteraad van 18.11.2014, aan nemende het geïntegreerde cultuurbeleidsplan voor de
gemeente Watermaal-Bosvoorde 2015-2019;
Gelet op het decreet van 13 juli 2011 houdende het stimuleren van een kwalitatief en integraal lokaal
cultuurbeleid;
Gelet op het besluit van 11 januari 2002 van de Vlaamse regering ter uitvoering van het decreet van 13 juli
2001 houdende het stimuleren van een kwalitatief en integraal lokaal cultuurbeleid;
Gelet op de decreetwijziging van 23 december 2006 dat een geïntegreerd cultuurbeleidsplan voorziet;
Gelet op het Ministerieel besluit van 13 februari 2007 tot wijziging van het ministerieel besluit van 29 mei
2002 houdende vastlegging van de structuur van het gemeentelijk cultuurbeleidsplan, een beleidsplan van
de bibliotheek en een beleidsplan van het Gemeenschapscentrum ;
Gelet op het decreet van 6 juli 2012 houdende het stimuleren van een duurzaam en kwalitatief lokaal
cultuurbeleid;
Gezien het geïntegreerde cultuurbeleidsplan voor de gemeente Watermaal-Bosvoorde beloopt tot 2019 en
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er dus een nieuw cultuurbeleidsplan moet volgen op voornoemde voor een nieuwe periode 2020-2025 ;
Overwegende dat het geïntegreerde cultuurbeleidsplan 2020-2025 de geïntegreerde doelstellingen en acties
beschrijft op basis van een brede bevolkingsparticipatie;
Gelet dat, krachtens het reglement, een cultuurbeleidsplan, voor 1 december naar de VGC en voor 31
december 2019 naar de Vlaamse Gemeenschap, moet ingediend worden;
Overwegende dat de leden van deze adviesraad werden aangesteld door de gemeenteraad op 25.06.2019;
Overwegende dat dit plan voor advies voorgelegd werd aan de raad van bestuur van het
Gemeenschapscentrum Wabo, de Beheersraad van de P.O.B. Rozenberg en de Adviesraad Cultuur;
Op voorstel van het Schepencollege,
BESLIST
Het nieuwe geïntegreerde cultuurbeleidsplan voor de gemeente Watermaal-Bosvoorde 2020-2025, zoals
opgenomen in bijlage, aan te nemen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Mr Soumillion explique la genèse du plan et s’excuse auprès de Mr Bertrand de l’erreur administrative
commise : l’annexe introduite dans BOS était incomplète et ne reprenait pas l’avis du WABO. 
Mr Soumillion propose de corriger le plan en s’appuyant sur le document remis en séance (amendements
proposés par Mr Jos Bertrand et le WABO surlignés).
Mr Wiard s’interroge sur le terme Wabo+ (page 24)
Mr Soumillion lui répond qu’il s’agit d’activités à créer.
Mme Bonny demande la motivation de « belangrijk ».
Mr Soumillion n’a pas d’explication car il a intégré cet adjectif à la demande du Wabo.
Mr Bertrand remercie Mr Soumillion pour la prise en compte de l’avis du Wabo.  Il  demande s’il doit
s’abstenir pour ce point car il est membre du conseil d’administration du Wabo bien qu’il n’ait pas
d’intérêt personnel dans l’adoption de point.
Mr Bertrand ajoute que dans une commune, la société civile est très importante.  Il ajoute que ce plan
permet une coopération entre acteurs institutionnels, le Wabo (VGC), la commune (bibliothèque
néerlandophone), le service de la Culture.  Et la raison pour laquelle, il proposait un amendement était la
défense d’associations culturelles menacées d’existence en Flandre.  Il trouve qu’il y a peu d’engagement
de la commune, certes, le service de la Culture est très impliqué mais la commune réunit un ensemble de
services.   Il mentionne les services de la Participation et de la Prévention.  Il regrette que le service de la
Prévention de notre commune semble moins sensible à cette coopération (stimulation du bilinguisme).  Il
rappelle
les difficultés d’apprentissage des langues dans les deux communautés et l’intransigeance des
communautés à n’organiser des cours (maisons de quartier) que pour les natifs de ces communautés.  Il
existe peu d’initiatives en cette matière.  Il pense que les institutions devraient faire des efforts pour éviter
cette ségrégation.  Les demandes d’apprentissage existent et les institutions devront y apporter des
réponses.
Il regrette également que la commune ne se soit pas encore engagée pour une signalisation des centres
culturels nl.
Mr Bertrand suggère qu’on joigne en annexe le procès-verbal de la réunion qui s’est tenue à la gare de
Watermael car il y a eu une vraie participation avec des idées qu’on ne retrouve pas dans le plan.
Mr Bertrand remercie vivement Mr Soumillion pour son implication.
Mr Dermine rappelle l’importance pour Défi du soutien à la culture et des budgets subséquents, y compris
pour la culture néerlandophone, à l’heure où certains partis en Flandre remettent ce soutien en question.
Mr Dermine demande à la commune à l’instar de ce qui se fait en Flandre une vraie concertation entre
acteurs culturels afin de développer une stratégie communale coordonnée en matière d’offre culturelle.  Il
se demande enfin, comme Mme Bonny, le pourquoi de la reprise du mot « belangrijk » et le
positionnement de l’Echevin à cet égard.
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Mr Soumillion indique que le terme n’était pas prévu initialement et qu’il ne lui paraît pas indispensable.
Mr Bertand dit qu’il n’y a rien de politique là-dedans, le but principal des centres culturels
néerlandophones est le regroupement de la vie associative de la Communauté néerlandophone.
Mme Bonny s’étonne que la commune s’aligne sur l’avis du WABO.
Vote sur les amendements sauf belangrijk – unanimité
Belangrijk, - oui sauf le groupe Défi.
Dhr Soumillion legt het ontstane plan uit en verontschuldigt zich bij Dhr Bertrand voor de begane fout : de
bijlage in BOS ingevoerd, was onvolledig en vermeldde het advies van WABO niet. 
Dhr Soumillion stelt voor om het plan te corrigeren door op het document uitgedeeld op de zitting te
werken (amendementen voorgesteld door Dhr Jos Bertrand en WABO markeren).
Dhr Wiard stelt zich vragen over de term Wabo+ (bladzijde 24)
Dhr Soumillion antwoordt hem dat het om te creëren activiteiten gaat.
Mevrouw Bonny vraagt de motivatie van « belangrijk ».
 
Dhr Soumillion heeft geen verklaring want hij heeft dit bijvoeglijk naamwoord op verzoek van Wabo
geïntegreerd.
Dhr Bertrand bedankt Dhr Soumillion voor het rekening houden met het advies van Wabo.  Hij vraagt of
hij zich voor dit punt moet onthouden want hij is lid van de raad van bestuur van Wabo hoewel hij geen
eigenbelang in de goedkeuring van punt heeft.
Dhr Bertrand voegt eraan toe dat in een gemeente, het maatschappelijke middenveld zeer belangrijk is. Hij
voegt toe dat dit plan een samenwerking toelaat tussen institutionele actoren, Wabo (VGC), de gemeente
(Nederlandstalige bibliotheek) en de dienst Cultuur. Zijn amendement voorstel heeft als reden de
bestaansbescherming van bedreigde culturele combinaties in Vlaanderen. Hij vindt dat er weinig inzet van
de gemeente is, weliswaar, de dienst van Cultuur is zeer geïmpliceerd is maar de gemeente is samengesteld
uit een geheel van diensten. Hij vermeldt de diensten van participatie en Preventie. Hij betreurt dat de
dienst van Preventie van onze gemeente minder gevoelig lijkt voor deze samenwerking (stimulering van de
tweetaligheid). Hij wijst op de talen leermoeilijkheden in beide gemeenschappen en de onbuigzaamheid
van de gemeenschappen om alléén cursussen (Wijkhuizen) voor mensen uit deze gemeenschappen te
organiseren. Er bestaan weinig initiatieven op dit gebied. Hij gelooft dat de instellingen inspanningen
zouden moeten leveren om deze segregatie te vermijden. De scholingsaanvragen bestaan en de instellingen
zullen er antwoorden moeten op geven. Hij betreurt eveneens dat de gemeente zich nog niet voor een
signalisatie van de NL culturele centra heeft ingezet.
Dhr Bertrand stelt voor dat men in bijlage de Notulen bijvoegt van de vergadering die in het station van
Watermaal heeft plaatsgevonden want er was een echte deelname met ideeën die men niet in het plan
terugvindt. Dhr Bertrand bedankt hartelijk Dhr Soumillion voor zijn implicatie.
Dhr Dermine herinnert het belang voor Défi van de cultuur steun en de volgende begrotingen, ook voor de
Nederlandstalige cultuur, op het moment waarop bepaalde partijen in Vlaanderen deze steun in vraag
stellen.
Dhr Dermine vraagt aan de gemeente naar zoals men in Vlaanderen doet, een echt overleg plegen tussen
culturele actoren, teneinde een gemeentestrategie te ontwikkelen die inzake cultureel aanbod wordt
gecoördineerd. Hij vraagt zich tenslotte af, zoals Mevr Bonny, de reden waarom het hernemen van het
woord « belangrijk » en de positionering van de schepen in dit verband.
Dhr Soumillion verklaart dat het woord oorspronkelijk niet was voorzien en dat het hem niet noodzakelijk
lijkt.
Dhr Bertand zegt dat er niets politiek in zit, het hoofddoel van de Nederlandstalige culturele centra is de
hergroepering van het associatieve leven van de Nederlandstalige Gemeenschap.
Mevr Bonny is verbaasd dat de gemeente zich op het advies van WABO afstemt.
Stemming op de amendementen behalve “belangrijk” – eenstemmigheid
“belangrijk”, - ja, behalve voor Défi.
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Aanneming van de afsprakennota infrastructuur tussen het Gemeentebestuur van Watermaal-
Bosvoorde en de vzw Gemeenschapscentrum WaBo in het kader van het Cultuurbeleidsplan

De Gemeenteraad,
Gezien de aanneming door de Gemeenteraad, dd 19.11.2019, van het “cultuurbeleidsplan 2020-2025";
Gelet op het decreet van 13 juli 2011 houdende het stimuleren van een kwalitatief en integraal lokaal
cultuurbeleid;
Gelet op het besluit van 11 januari 2002 van de Vlaamse regering ter uitvoering van het decreet van 13 juli
2001 houdende het stimuleren van een kwalitatief en integraal lokaal cultuurbeleid;
Gelet op de decreetwijziging van 23 december 2006 dat een geïntegreerd cultuurbeleidsplan voorziet;
Gelet op het Ministerieel besluit van 13 februari 2007 tot wijziging van het ministerieel besluit van 29 mei
2002 houdende vastlegging van de structuur van het gemeentelijk cultuurbeleidsplan, een beleidsplan van
de bibliotheek en een beleidsplan van het Gemeenschapscentrum ;
Gelet op het decreet van 6 juli 2012 houdende het stimuleren van een duurzaam en kwalitatief lokaal
cultuurbeleid;
Overwegende dat in dit kader bepaald moet worden welke infrastructuren de diverse partijen ter
beschikking stellen en dat deze aanleiding geeft tot een afsprakennota tussen het Gemeentebestuur van
Watermaal-Bosvoorde en het Gemeenschapscentrum WaBo;
Op voorstel van het Schepencollege,
BESLIST
Om in het kader van het cultuurbeleidsplan de afsprakennota met betrekking tot infrastructuur tussen het
Gemeentebestuur van Watermaal-Bosvoorde en het Gemeenschapscentrum WaBo, zoals opgenomen in
bijlage, aan te nemen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Goedkeuring van de overeenkomst tussen de gemeente Watermaal-Bosvoorde en de Vlaamse
Gemeenschapscommissie betreffende het "lokaal cultuurbeleid 2020-2025".

De Gemeenteraad,
Gezien de Gemeenteraad van 19.11.2019, aan nemende het geïntegreerde cultuurbeleidsplan voor de
gemeente Watermaal-Bosvoorde 2020-2025;
Gelet op het decreet van 13 juli 2011 houdende het stimuleren van een kwalitatief en integraal lokaal
cultuurbeleid;
Gelet op het besluit van 11 januari 2002 van de Vlaamse regering ter uitvoering van het decreet van 13 juli
2001 houdende het stimuleren van een kwalitatief en integraal lokaal cultuurbeleid;
Gelet op de decreetwijziging van 23 december 2006 dat een geïntegreerd cultuurbeleidsplan voorziet;
Gelet op het Ministerieel besluit van 13 februari 2007 tot wijziging van het ministerieel besluit van 29 mei
2002 houdende vastlegging van de structuur van het gemeentelijk cultuurbeleidsplan, een beleidsplan van
de bibliotheek en een beleidsplan van het Gemeenschapscentrum ;
Gelet op het decreet van 6 juli 2012 houdende het stimuleren van een duurzaam en kwalitatief lokaal
cultuurbeleid;
Overwegende dat in dit kader bepaald moet worden welke de plichten en rechten zijn tussen de
verschillende partijen en dit aanleiding geeft tot deze overeenkomst;
Op voorstel van het Schepencollege,
BESLIST
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De overeenkomst tussen de gemeente Watermaal-Bosvoorde en de Vlaamse Gemeenschapscommissie
betreffende het lokaal cultuurbeleid (2020-2025), zoals opgenomen in bijlage, aan te nemen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Verdeling van de toelagen 2019 ten gunste van de socio-culturele projecten. - 1339,- € artikel
762/331.01

De Gemeenteraad,
Aangezien dat een krediet van 1339- € op het artikel 762/331.01 van de gewone begroting van 2019 ten
gunste van de socio-culturele  projecten ingeschreven is ;
Aangezien dat deze toelage verdeeld moet worden ;
Op voorstel van het College ;
Gelet op art. 117 van de nieuwe Gemeentewet ;

B   E   S   L   I   S   T
tussen de socio-culturele projecten de gemeentelijke toelage 2019  als volgt te verdelen om hun kosten te
dekken en de effectieve liquidatie afhankelijk te maken van het in acht nemen van de bepalingen van de
wet d.d. 14 november 1983. 
 

BOEK MIRKO POPOVITCH OVER «
CINE A WB »

- 800

FILM OVER SIMON DU CHASTEL - 539
 
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

Mr Soumillion demande à la Présidente le vote conjoint des deux points étant donné qu’il s’agit du même
objet mais d’un article budgétaires différent.  Mme la  Présidente fait cette proposition aux conseillers qui
l’acceptent.
Mr Casier se renseigne sur l’activité des Compagnons de la Transition en 2019.
Mr Soumillion répond que ces associations attendent le versement du subside pour pouvoir développer des
initiatives.  Les années suivantes,  la procédure de répartition pourrait être revue.
Point urgent : unanimité.

 
Dhr Soumillion vraagt aan de Voorzitster de gemeenschappelijke stemming van beide punten aangezien
het om hetzelfde onderwerp gaat maar over een verschillend budgettair artikel gaat. Mevr de Voorzitster
doet dit voorstel aan de raadsleden die het aanvaarden.
Dhr Casier informeert zich over de activiteit van les Compagnons de la Transition in 2019.
Dhr Soumillion antwoordt dat deze vereniging op de storting van de subsidie wacht om initiatieven te
kunnen ontwikkelen. De volgende jaren, zou de verdelingsprocedure herzien kunnen worden.
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Verdeling van de toelagen 2019 ten gunste van de socio-culturele verenigingen. - 14.095- € artikel
762/332.02- uitstel van 14/10/2019

De Gemeenteraad,
Aangezien dat een krediet van 14.095,- € op het artikel 762/332.02 van de gewone begroting van 2019 ten
gunste van de socio-culturele  verenigingen ingeschreven is ;
Aangezien dat deze toelage verdeeld moet worden ;
Gezien de wet van 14 november 1983 betreffende de controle op de toekenning en de aanwending van de
toelagen, die op bovengenoemde verenigingen van toepassing is ;
Op voorstel van het College ;
Gelet op art. 117 van de nieuwe Gemeentewet ;

B   E   S   L   I   S   T
tussen de socio-culturele verenigingen de gemeentelijke toelage 2019  als volgt te verdelen om hun
werkingskosten te dekken en de effectieve liquidatie afhankelijk te maken van het in acht nemen van de
bepalingen van de wet d.d. 14 november 1983. 

762-332-02   
Plastiek 2018 2019

CAMERAM 330 330
DIACLAN 225 225

CROISEREGARD 1000 1000
STUDIO MALLE-POSTE 225 225

ATELIERS D’ARTISTES  K2 808 808
ATELIER KASBA 1137 1137

ESPACE EUROPEEN  SCULPTURES 700 700
Divers   

CLUB D’ECHECS 500 500
AMIS MORALE LAIQUE 500 500

ART D’ETRE DIFFERENT 750 750
What For 280 EINDE

Musiek   
LA CLE DES CHANTS 330 330

VOIX DES GARENNES 330 330
Vrouwen en derde leeftijd   

CULTURE AMITE 500 500
LES LOISIRS DU LOUTRIER 330 330

FEMMA 250 250
T DAGHET 250 250

Geschiedenis en natuur   
HISCIWAB 1000 1000

AMIS DE LA NATURE 250 250
MIEKE EN JANNEKE 1200 1200
APIS BRUOC SELLA 759 EINDE

COMPAGNONS DE LA TRANSITION 600 600
Toneel   
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LE GRENIER DE BOITSFORT 480 480
COMPAGNIE LE TOURNESOL 480 480

THEATRE DES CHIMERES 480 480
RACONTANCE 480 480

KLARK THEATRE 480 480
THEATRE DU PONT EX 

HETEROCLITE THEATRE-BONT
THEATER

480 480

Het College mag de rekeningen, de begroting en het activiteitenverslag van de verenigingen opvragen.
 
 
 

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

 

Secretariaat
 

Vervanging van een aangeslote lid van de vzw "Vivre chez Soi".

De Gemeenteraad,
Gezien de statuten van de betrokken vereniging;
Gelet op art. 120§2 van de Nieuwe Gemeentewet;
Gezien de voorgestelde kandidatuur;
Om die redenen;
DUIDT
Mevrouw Myriam DIERICKX, gedomicilieerd Toeristenstraat 2,1170 Brussel, in vervanging van
Mevrouw Liliane DE PAEPE-SCOTT.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
26 stemmers : 26 positieve stemmen.

 

 

Interpellatie van Dhr Jos BERTRAND : een vernieuwde website voor onze gemeente

Tijdens de discussie op de vorige gemeenteraad, over de samenwerking/ conventie met visit.brussels mbt
het uitwisselen van informatie over activiteiten en de opname ervan op websites, stelde mevrouw de
voorzitter, mij voor het college te interpelleren over de website van de gemeente. Tijdens de discussie,
vroeg ik wat onze gemeente ervan weerhoudt om naar analogie met Elsene, de sociaal-culturele
verenigingen van onze gemeente een voorwaardelijke toegang te geven tot de gemeentelijke website om
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hun activiteiten aan te kondigen...
Het is reeds enkele jaren geleden dat een vernieuwing van de website van de gemeente is aangekondigd,
maar los van enkele verbeteringen is daar echter toch niet zo veel van te merken.
Ik zou van de bevoegde schepen willen weten wat haar plannen zijn met de gemeentelijke website? Komt
er een grondige vernieuwing? Wat is de stand van zaken en is er een timing ? Krijgen naar aanleiding van
deze eventuele update de verenigingen uit onze gemeente de mogelijkheid om zelf (mits uiteindelijke
goedkeuring door de webmaster) hun activiteiten via de gemeentelijke website aan te kondigen ? 
 
Antwoord Mevrouw BURY
Bedankt voor uw interpellatie.
Zoals u weet, is de gemeentewebsite sinds lang in verbouwing.
De huidige website van de gemeente werd ontwikkeld in een intern bevorderde technologie en gebruikt
door CIRB destijds. CIRB heeft sindsdien zijn ontwikkelingen in deze technologie opgeschort en ze ter
beschikking gesteld van deze die met dit werktuig een kadermarkt hadden gelanceerd om op enkele
voorgeselecteerde maatschappijen beroep te doen en beschikkend over de vereiste kennis om de
ontwikkelingen voort te zetten. De informaticadienst heeft beroep gedaan op deze mogelijkheid voor het
hersmelten van de website.

De relaties met de prestatie plichtige waarmee wij ons via deze kadermarkt hebben verbonden zijn niet
optimaal. In de loop van volgende weken als de reactiestermijnen van deze even lang uitblijven, overwegen
wij om de juridische werktuigen te gebruiken die ter onze beschikking staan om de nalatigheden te
handelen en indien noodzakelijk om de markt te verbreken.
Het zou een moeilijke te nemen stap zijn omdat de site voor 95% klaar is en dat van nul weer vertrekken
tijd en energie zou vragen van de hele dienst en dat wij onze visie van de website op de aangekondigde
functies van dit werktuig hebben gebaseerd.
Nochtans hopen wij zover niet te moeten gaan en wij werken om zo snel mogelijk een nieuwe uit te
brengen. Enerzijds omdat het een verplichte informatie aan de burgers is, anderzijds omdat de
overgangsperiode tussen twee sites bijzonder personeel vretend is door de dubbele updates die zij
impliceert. De huidige site handhaven en ervoor zorgen dat de nieuwe versie eveneens dagelijks wordt
geüpdatet voor publicatie. Dat vraagt veel werk en ik bedank de personen die zich er momenteel onder
deze bijzonder moeilijke omstandigheden aan wijden.
Ik zal dus zeer gelukkig zijn om u een kalender mee te delen maar ik kan het niet en deze situatie is
bijzonder frustrerend voor iedereen.
Er is wel in een tweede ontwikkelingsfase voorzien om een samenwerkingsruimte voor de actoren van
Watermaal-Bosvoorde te creëren. Verenigingen, handels, sportclubs enz zullen over een bladzijde kunnen
beschikken om hun activiteiten en gebeurtenissen te delen in een agenda onder controle van de persoon
belast met het onderhoud van de site.
Anderzijds publiceren talrijke verenigingen van Watermaal-Bosvoorde, para-gemeentelijk of van het
maatschappelijke middenveld al een agenda op de site van Visit Brussels.                               De
overeenkomst die wij hebben ondertekend, spoort ons ertoe aan om deze gebeurtenissen op de site van de
Gemeente in een specifieke afdeling te delen en wij verheugen ons erover. Deze ontwikkelingen in verband
met het delen van gegevens met Visit Brussels maakt deel uit van deze tweede fase.
Voor de publicatie van de nieuwe site, is er voorzien om u zijn functies in commissie evenals
ontwikkelingsfases te presenteren die wij hebben voorzien.
Weet dat wij haast hebben, de dienst info en ikzelf om tot deze etappe te komen.
 
Dhr Dermine vraagt wanneer de markt werd gelanceerd.
Mevr Bury deelt mede dat hij het onder vorige legislatuur is geweest, min of meer 2 jaar geleden.
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Interpellatie van Dhr Jos BERTRAND over het participatie- en informatiebeleid van het college

Wij bespreken op de gemeenteraad het nieuwe reglement i.v.m. het participatief budget, een project dat
ons zeer nauw aan het hart ligt. In eerdere discussies heeft het college aangegeven dat dit dossier ook moet
bekeken worden met de organisatie van de participatie en dus ook de jaarlijkse participatievergaderingen
in de wijken. Deze hebben vorig jaar niet plaatsgevonden omdat het college dit in een ruimer geheel wilde
bekijken. Ook ik ben van oordeel dat we meer aandacht moeten hebben aan een meer diverse
aanwezigheid op de jaarlijkse participatievergaderingen en we daarbij misschien ook meer de
georganiseerde medeburgers in allerhande verenigingen en organisaties en ook de buurthuizen moeten
betrekken.
Mag ik van het college weten, waar men staat met deze reflectie? Is er nu een alternatief of verderzetting
van de jaarlijkse wijkvergaderingen en hoe gaan die volgend jaar georganiseerd worden ?
Heeft het college een reflectie gevoerd over de ad-hoc participatie naar aanleiding van de verschillende
vergunningsprocedures en hoe deze kan verbeterd en verbreed worden ?
 
Antwoord van Mevrouw Cathy Clerbaux
Bedankt voor uw vraag Mijnheer Bertrand.
 
Zoals u hebt gezien met de regeling van de participatieve begroting hebben wij een ambitieus project, met
een financiering voorzien in plan 2019-2021 april laatstleden gestemd, dat zal – wij hopen het - de
inwoners toelaten om hun ideeën uit te voeren of door de Gemeente te laten
 
verwezenlijken. Zoals gediscussieerd in Commissie, zullen wij erop toezien dat dit proces zo inclusief
mogelijk is, namelijk door de verschillende etappes aan het publiek uit te leggen dat wij het moeilijks
kunnen bereiken, enerzijds via de Wijkhuizen en de bestaande inwoners groeperingen en de verenigingen
te gaan, en anderzijds door alle inwoners uit te nodigen die het wensen aan participatie vergaderingen.
 
Deze vergaderingen betreffende de participatieve begroting zullen uitwisselingsplaatsen zijn, wij hebben 4
ervan voorzien: de eerste zal plaatsvinden op zaterdag 14 december in de Stallen, en de 3 volgenden
op data die nog, tussen medio januari en medio februari, op 3 verschillende plaatsen, en met 3 gevarieerde
tijdsintervallen moeten bevestigd worden, om een maximum personen hopen te treffen. Deze
vergaderingen zullen dienen om al degenen te helpen die het wensen, om hun project te uiten. Om deze
vergaderingen te beleggen en te animeren, genieten wij van de steun van deskundigen in participatie:
Particitiz.
 
Voorts, zoals aangekondigd vorig jaar, hebben wij eveneens overwogen om de wijken vergaderingen weer
op gang te brengen, maar die eerder vergaderingen van uitwisseling van informatie met opvolging
betreffende de toepassing van de geuite suggesties zijn. Aangezien wij de participatie geleidelijk willen
invoeren zonder het publiek in de war te brengen dat gewoonlijk aan deze samenkomsten deelneemt, voor
dit jaar hebben wij verkozen in 5 van de 6 wijken de « klassieke» formule te behouden: dat wil zeggen een
uitnodiging het College te komen ontmoeten in elke wijk, met het indienen van de lopende projecten en
vervolgens een reeks vragen en antwoorden, gevolgd door een drankje. De data van deze vergaderingen
worden nog besproken, in functie van de beschikbaarheid van de zalen, maar zij zullen in mei en in juni
plaatsvinden. Wij hebben echter een uitzondering voor de vergadering aan de Bezemhoek voorzien, of een
beetje een verschillend scenario zal voorgesteld worden met de steun van Particitiz, om de mogelijkheid en
het belang te testen om het formaat en de organisatie van deze vergaderingen te doen evolueren.
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Interpellatie van Dhr Martin CASIER bettrefende de verkeersveiligheid bij de Aartshertogen.

Zoals u het zeker weet, blijft het probleem van de snelheidsovertredingen in sommige van onze
gemeentestraten nog op vandaag groot. In dit kader, begroeten wij de inzet in zone 30 van bijna de hele
gemeente door de huidige meerderheid, maar betreuren bitter, zoals wij het herhaaldelijk hebben
aangekaart, de grote afwezigheid van snelheid remmende dispositieven (zigzagdoorgang, kussens,
snelheidsbrekers…).
 
In aansluiting op de vraag van mijn collega Florence Lepoivre van vorige maand over de parking
problemen ervaren in de Aartshertogenwijk en van de ondervonden problematiek van de blauwe zones die
wij eveneens vorige maand vermeldden, komen we erop terug dat deze zone eveneens lijdt aan een
snelheidsovertredingen probleem.
 
Verschillende inwoners zijn ons in kennis komen stellen van problemen van dit soort, die zich schijnbaar
herhalen rond de Aartshertogen rotonde. Het dunkt ons dat het frequent lijkt dat auto's komende van de
Brabantse Prinsenlaan op de Aartshertogen Square, met een veel te hoge snelheid aankomen en zich dan
gevaarlijk in de rotonde begeven en de mogelijke voetgangers en zelfs de geparkeerde voertuigen in dit
deel van de bocht in gevaar brengen.
 
Gezien de verdichte bevolking rond de Aartshertogen Square, kan men veronderstellen dat de regelmatige
bezoeken aan de square alleen maar zullen stijgen (kinderen, families…) en, gezien de hierboven
vermelde constateringen, kan men alléén voor hun veiligheid vrezen.
 
In dit kader, zou u op mijn volgende vragen kunnen antwoorden:

Is deze situatie door uw diensten gebleken te zijn? Bezit u statistieken op dit gebied?

Meer in ruime mate, bezit u statistieken over de naleving van de zones 30 binnen onze gemeente?
Zijn andere straten/zones, specifiek problematisch?

Uiteindelijk, hebt u een eenvoudige aanpassing overwogen ter voorziening van de
snelheidsvermindering van de automobilisten ter hoogte van de verbinding Brabantse
Prinsen/Aartshertogen Square teneinde de problemen van de inwoners te beantwoorden?

 
Antwoord van Mevrouw Marie-Noëlle STASSART
Ik bedank u, Mijnheer het Raadslid, voor uw interpellatie.
 
Juist alvorens op uw vragen te antwoorden lijkt het me nuttig om u te herinneren aan het statuut van de
Brabantse Prinsenlaan en van de Aartshertogen square.
 
Momenteel zijn het « collectoren », waarvan het de rol is de wijken te bepalen die niet door transitstromen
moeten doorkruist worden en die de buslijnen dragen.
De toegelaten snelheid voor dit soort wegennet bedraagt 50 km/u.
Wij hebben aan de politie gevraagd om een snelheidscontrole uit te voeren afgelopen donderdag (14/11)
op de Brabantse Prinsenlaan (van 10:30 tot 12:00) en de Epiceastraat (van 13:30 tot 15:00) : het resultaat
wijst aan dat op respectievelijk 203 en 287 gecontroleerde voertuigen, geen enkele in overtreding was.
 

• 
• 

• 
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In ruime mate, worden de zones 30 in onze gemeente, in het algemeen, goed geëerbiedigd.
Ik heb vaak debatten over dit onderwerp met de politie ter gelegenheid van de POLUTRA-vergaderingen,
die me uitlegt dat de snelheidsbeperking van 30km/u vaak wordt geëerbiedigd zelfs wanneer het voertuig
de indruk geeft snel te rijden volgens de burgers.
 
Ziehier enkele voorbeelden die in de archieven van de politie werden teruggevonden:

Een Lidar werd van 24 tot 31 oktober in de Middelburgstraat geplaatst op verzoek van een burger
:

7% van de voertuigen was in overtreding in deze zone 30;

minder dan 1% van de voertuigen overschreed 40km/u;

de hoogste snelheid van een bestuurder was van 83km/u: de bestuurder werd bekeurd en zijn
rijbewijs wordt waarschijnlijk ingetrokken.

Een andere Lidar werd Jachtstoetdreef geplaatst van 10 tot 17 oktober : 9% van de voertuigen was
in overtreding en 1% van deze voertuigen reed aan + dan 40 km/u.

Een telling heeft plaatsgevonden op de Lieveheersbeestjeslaan in maart 2019, en 85% van de
voertuigen reed aan een lagere snelheid dan 36km/u.

 
Bij vergelijking, zijn de resultaten vaak aanzienlijk hoger in de zones 30 in Ukkel door een belangrijker
transitoverkeer.
Wat de mogelijkheid van een eenvoudige aanpassing betreft om de snelheid van de automobilisten aan de
verbinding Brabantse Prinsen/ Aartshertogen square te verminderen, staat momenteel niet op het agenda.
Deze kwestie zou, tegelijk met het nieuwe gemeenteplan van mobiliteit bestudeerd kunnen worden
waarvoor wij de aanbesteding juist hebben uitgeschreven.
Te noteren echter dat deze problematiek in het bredere kader van het Good Move Plan past waar de zones
30 zich zullen uitbreiden; dat is ook de reden waarvoor ik geen hulpmiddel heb voorzien om de snelheid te
verminderen willende geen onnodige kosten aangaan.
 
Men moet weten dat in de Brabantse Prinsenlaan, er twee dispositieven zijn geplaatst om de snelheid te
verminderen (de eerste, te midden van de laan en de tweede ter hoogte van de school La Clairière).
Men moet op merken dat de Bus 41 dit wegennet gebruikt en dat men met dit soort voertuigen moet
rekening houden wanneer men maatregelen treft (de vernauwing verwezenlijkt midden de laan, werd in
overleg met MIVB bestudeerd).
 
Deze kleine aanpassingen blijven niettemin duur (daarom voorzien wij deze werken in de begroting met
aangrenzende subsidie) en vereisen ze soms, een urbanistische vergunning.
 
En ik kom terug naar de statistieken van BISA (Brussels Instituut van Statistieken en Analyse) waar wij
opmerken dat in 2018, er 45 verkeersongevallen op ons grondgebied waren (2 ernstige gewonden en 43
lichtgewonden). Wij zijn de best geplaatste in de Brusselse Regio na Sint-Agatha-Berchem die er 38 telt.
Wat de fietsongevallen betreft, zijn er 8 geweest in 2018 en geen enkel ernstig ongeval. Wij klasseren ons
het best na Sint-Agatha-Berchem en Ganshoren die er respectievelijk 6 en 3 tellen.

Dhr Casier vraagt zich af of het uur van de controle het meest aangewezen is maar beoordeelt dat het
college er oplettend voor is geweest. Hij vraagt om niet op de inzet van het Good Move plan te wachten
om plaatselijke aanpassingen op te stellen.
Mevr Stassart bevestigt het en benadrukt dat het reeds het geval is.

• 

• 
• 
• 

• 

• 
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Mondelinge vraag van Laura Squartini betreffende de Slimme vuilnisbakken.

In januari 2019 hebben we in het kader van een vraag over het beheer van het Tercoignepark onze
bezorgdheid geuit over de netheid en meer in het bijzonder over de gemeentelijke vuilnisbakken, die
voortdurend worden gevuld en te vaak worden gebruikt als opslagplaats voor huishoudelijk afval.
Om dit probleem op te lossen, heeft de gemeente zogenaamde smart bins aangeschaft die een melding
sturen zodra ze vol zijn. Dit systeem was bedoeld om teams in staat te stellen het inzamelplan naar
behoefte op te stellen en gerichte interventies uit te voeren.
 
Kunt u ons een beoordeling geven van dit apparaat, is de test doorslaggevend?
 
Antwoord van Mevrouw Cathy Clerbaux
Goedendag Mevrouw Squartini,
 
Ik bedank u voor uw vraag die me toelaat om iets meer algemeen een stand van zaken van de netheid te
bepalen, zoals u het zult genoteerd hebben, wordt het vuilnisbakken park beetje bij beetje vernieuwd.
Immers door een gedetailleerde inventaris te doen, heb ik opgemerkt dat er 8 verschillende modellen van
vuilnisbakken in WB waren (door de gemeente- en regionale vuilnisbakken te tellen = in de parken),
hetgeen de zaken zowel voor de voorbijgangers, als voor de gemeentewerknemers niet vergemakkelijkt die
de vuilnisophalen.
 
Dus overal waar het mogelijk is gaan wij het nieuwe model van vuilnisbakken zetten, dat wil zeggen het
model gesloten op de bovenkant om de schade aangericht door de kraaien en de vossen te beperken (niet
in de parken, en niet in Le Logis-Floréal want ingedeeld). Het is ook het model dat de uitrusting met
intelligente receptoren toelaat. Er zijn momenteel al ongeveer 50 nieuwe vuilnisbakken, op de ~280 die de
gemeente telt, en 60 aanvullende zullen in de komende weken geplaatst worden. Onder dit honderdtal
nieuwe vuilnisbakken, wordt een dertigtal uitgerust met receptoren. Het zijn ofwel zeer gedecentraliseerde
vuilnisbakken (om te vermijden de vrachtwagen te laten voorbijgaan wanneer de vuilnisbak niet vol is) of
integendeel, zeer snel volle vuilnisbakken zoals op de speelpleinen.
 
De test is nog altijd aan de gang, want bepaalde receptoren werken goed maar andere niet. Men heeft dus
de deficiënte receptoren naar de fabrikant teruggestuurd, maar de interacties met de beheermaatschappij
zijn ingewikkeld geweest want de persoon ermee belast is ziek geweest, en dus hebben wij ze zelf moeten
terugsturen naar de fabrikant in Korea.  Aangezien de vuilnisbakken en de receptoren door 2 verschillende
maatschappijen worden beheerd, kan men zonder probleem het vuilnisbakken park blijven veranderen en
men zal er receptoren op zetten, of niet zetten, wanneer de resultaten van de test zullen geconsolideerd
zijn. 

Mevrouw Squartini vraagt of het nog om regionale subsidies gaat. Mevrouw Clerbaux geeft er bevestiging
van.

 

 

Mondelinge vraag van Alexandre Dermine bettreffende de kinderkribbe Aartshertogen.
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Volgens de informatie die ons tijdens een vorige Raadsvergadering is verstrekt, zou de crèche van
Aartshertogen binnenkort haar deuren moeten openen. Heeft u nu, nu de maanden voorbij zijn, een
duidelijker idee wanneer deze de eerste kinderen kan huisvesten?
 
Anderzijds hebt u ons laten weten dat de huidige directeur van de crèche van Gilson is gekozen om de
nieuwe structuur te beheren. Hoe zit het met het personeel? Zijn er teamleden die de directeur gaan
volgen?
 
Antwoord van Mevr Nguyen
Beste Raadslid, ik bedank u voor uw vraag.
Volgens mijn informatie, zou de crèche door de ondernemer aan het einde van dit jaar geleverd kunnen
worden. Het zal bij deze levering nodig zijn om eventuele opmerkingen te maken betreffende wat niet
bevredigend is en wat andere interventies vereist. Men zal zich eveneens moeten bezighouden met de
binneninrichting, de keuken, de meubels op maat plaatsen, enz. Dat zal nog een beetje tijd in beslag
nemen. Dus hebben wij met het geheel van de diensten overeengekomen om de opening van de crèche te

bepalen in het 2de kwartaal 2020.  
Betreffende het personeel, is er voorzien:

Een directiepost B4

1 post van sociale assistent.e (halftijds)

12 posten van kinderverzorgster Niveau C

3 posten van Niveau E (bestemd voor de taken van onderhoud en keuken)

 
Op 03/07/2018 heeft het College Mevrouw Fanny DUPUIS (Directrice van Gilson) als Directrice voor de
crèche van de Aartshertogen aangesteld. Een nieuwe Directrice voor Gilson werd al in dienst genomen en
is in kennismakingsperiode, wat eveneens de toekomstige Directrice Aartshertogen toelaat om tijd vrij te
maken om zich met de inrichting van de nieuwe crèche alsmede met andere administratieve taken bezig te
houden.
Betreffende de kinderverzorgsters, werd een interne oproep in de 2 gemeentecrèches gedaan voor een
interne mobiliteit van 5 posten naar de Aartshertogen. De kandidaten komend van de 2 crèches werden
gekozen, maar zullen slechts bij de opening van de Aartshertogen worden overgeplaatst.
Er is eveneens een externe rekrutering voor de 7 andere kinderverzorgsters voorzien. Deze rekrutering zal
plaatsvinden zodra de werkzaamheden meer zullen gevorderd zijn.
Een oproep zal eveneens plaats vinden om het vertrek van de 2 andere crèches te vervangen.
Volgens de informatie die ons bij een vorige Raad werd gegeven, zou de Aartshertogen crèche haar deuren
binnenkort moeten openen. De maanden zijn voorbijgegaan, heeft u nu een nauwkeuriger idee van
wanneer deze de eerste kinderen zal kunnen ontvangen?
Voorts hebt u ons in kennis gesteld dat de Directrice van de Gilson-crèche werd verkozen om de nieuwe
structuur te beheren. Hoe staat het met het personeel? Wordt er voorzien dat bepaalde leden van het team
de Directrice volgen?

Dhr Dermine wil over de schriftelijke cijfers beschikken. Hij deelt mede dat als de crèche in het 2 de

 kwartaal opent, de gemeente zich te midden van een cyclus zal bevinden en vraagt zich af hoe de
gemeente de verandering van kinderverzorgsters voor de kinderen van de Gilson-crèche zal beheren.  Heeft
de gemeente erop geanticipeerd? Hij ondervraagt eveneens de schepen op de inachtneming van de
personen die vervangingen uitvoeren.  Zullen zij teruggenomen worden?
Mevrouw Nguyen verklaart dat bijzonder aandacht aan de kandidaten werd geschonken die voor de crèche
Aartshertogen werden gekozen. Deze kinderverzorgsters (5) zullen geen nieuwe groep nemen en de
resterende kinderverzorgsters zullen vergezeld worden voor de omkadering van de groep kinderen (Crèche

• 
• 
• 
• 

44/45Gemeenteraad - 19.11.2019 - Openbaar register



37

Gilson).
Betreffende het interne verzoek, hebben de geïnteresseerde kandidaten kunnen solliciteren en voor de
externe oproep, zijn namelijk de kinderverzorgsters ACS betroffen.

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.

 

 

Actualiteitsvraag van de heer Casier.

Dhr Casier heeft in de pers gezien dat de gemeente Etterbeek burgers raden heeft gelanceerd met personen
die door loting worden getrokken. Hij vraagt aan het college of het een mening over dit soort initiatief
heeft en welke.
Mevrouw Clerbaux antwoordt dat de gemeente met de benadering participatieve begroting begint en dat zij
zal evalueren of het publiek rijp voor deze benadering is. De gemeente zal andere initiatieven in de
legislatuur later kunnen overwegen.

 
Opheffing van de zitting om 23:00

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Voorzitster,

Cécile Van Hecke
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